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 עיריית רעננה 
 2022002ישיבת ועדה מקומית )מליאה(  

 7.9.2022,  בתשפ" ולי"א באל, ביעירמיום  
 

   משתתפים: 

 ראש העיר  -  מר ברוידא חיים 

 חברת מועצה  -  גב' הוכברג ענבר 

 חבר מועצה  - מר עייאש לורן משה 

 חבר מועצה  -   מר ארז ברט 

 חבר מועצה  -  מר רחמים שלום 

 חבר מועצה  -  מר גולדמן חיים 

 חברת מועצה  - גב' ויינטראוב רונית 

 ה חבר מועצ  -  מר ניר קריסטל 

 חבר מועצה  -  מר רייזמן מיכאל 

 חברת מועצה  -  גב' ארז סגן איילת 

 חבר מועצה    -  מר אלוש אלי 

 חבר מועצה  -  חגי בורשטיין מר  

 חברת מועצה  -  גב' מירב מאיר 

 חברת מועצה  -  גב' סלוצקי דבי 

 חברת מועצה  -   גב' שחר גלי 

 חברת מועצה  -  גב' פוזמנטיר אנה 

 

 חסרים: 

 חברת מועצה  -  גב' דרורה כהן 
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 חברת מועצה  -  גב' מיכל ברם 

 חבר מועצה  -   מר כהן אילן 

 
  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 גזבר העירייה  -  מר יוסי מזרחי 

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 מהנדס העירייה  -  מר חיים מלמן 

 אדריכלית העיר  - גב' מיכל קלי גוטמכר 

 רישוי ופיקוח בנייה   –סגן מנהל אגף הנדסה   - הודה רובינשטיין מר י 

 מנהלת הוועדה לתכנון ובנייה  -  גב' קטי קסטוריאנו 

 קומית רעננה  המ   ה לוועד יועצת משפטית     -  גב' אבישג חכם 

 

 

 
   על סדר היום:

נות  א' לתק  13מכח תקנה    2000אישור מליאת הוועדה המקומית לתוספת שטחי שירות בתוכנית רע/ .1

 .1992  –והיתרים(, התשנ"ב  התכנון והבנייה )חישוב שטחים ואחוזי בנייה בתוכניות

לשב"צים   .2 בינוי  בתוכנית  רע/מק/  –דיון  מספר  לתוכנית  ציבורית  פרוגרמה  שנדונה    2012אישור  ב' 

לבקשת   –  7.7.22-שהתקיימה בתאריך ה  2022015בישיבת הוועדה המקומית לתכנון ובנייה מספר  

 לחוק התכנון והבנייה.  18ה בהתאם לסעיף חברת הוועד
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א'  13מכח תקנה  2000הוועדה המקומית לתוספת שטחי שירות בתוכנית רע/ אישור מליאת .1

 –לתקנות התכנון והבנייה )חישוב שטחים ואחוזי בנייה בתוכניות והיתרים(, התשנ"ב 

1992. 

 

מתאר מר חיים ברוידא:  מגלובס  ידיעה  בפניכם  לקרוא  רוצה  ב  1.5.  29.8.2022יך  אני    8-ק"מ 

תי החשוב בכפר סבא. זה שנים שמשרד התחבורה מוביל מדיניות  הפרויקט תחבורשנים כך הסתבך  

  -לתעדוף התחבורה הציבורית, אך לא כל הרשויות המקומיות משתפות פעולה. בכפר סבא

 

 עכשיו אתה משמיץ את ראש העיר של כפר סבא?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

תקצ ברוידא: מר חיים  דרך  הקודם,  העשור  באמצע  העדפה  נתיב  על  וגם  סוכם  התנפח,  ובו 

כשהתנפח התועלת שלו הייתה מוגבלת בשל התנגדות העירייה להמשך הפרויקט. אני רוצה להקריא  

לכם מה קורה היום. היום אני לא אתחיל, אבל יש החלטה של ראש עיריית כפר סבא להפסיק את  

   -וזר ואומר, החלטה שליהפרויקט באיבו, אז אני ח 

 

   -שלו גם להפעיל תחבורה בשבת יש החלטה גב' רונית ויינטראוב: 

 

לא   מר חיים ברוידא:  היא  נכנסת,  המדינה  שכאשר  יודע  שאני  מכיוון  נכונה,  החלטה  הייתה 

סיבוב   תעשה  סבא,  בכפר  וגם  השרון  בהוד  גם  תוצאה  לך  ויש  האלה.  הדברים  את  לעשות  מסוגלת 

 מה דיברתי.  שמה, ותבין על

 

 גם בהרצליה.   אני יודע בדיוק, הסתובבתי מר ניר קריסטל: 

 



 לוגו חברת התמלול                     עיריית רעננה                                                                   
 7.9.2022, מיום  2022002ישיבת ועדה מקומית )מליאה( 

 
 

 5 
 

 -מה שאתה אומר זה מבטא את הכשל גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

 מטר הוא לא נתן להם להיכנס לשום מקום.  600... היה  מר חיים ברוידא: 

 

   -שנייה, שנייה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . רציתולא  מר ניר קריסטל: 

 

  -ניר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ו שלא רצית תחנת כיבוי אש. כמ מר ניר קריסטל: 

 

 אני רוצה להתייחס למה שאמרת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיליון ₪...   20כן,  מר ניר קריסטל: 

 

 תן לי להתייחס למה שאמרת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

את יודעת, אני יודע  ט לאט את האנשים שלי, כי  תקשיבו רגע, אני משחרר לא מר חיים ברוידא: 

פה לכם  באופן   שיש  מצביעים  הרי  אתם  ככה,  אומר  אני  אז  פה,  יושבים  שאתם  סתם  חבל  רוב, 

  -אוטומטי

 

  -אתה פשוט מתנהג בצורה  מזלזלת גב' רונית ויינטראוב: 
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  -אוי נו חיים, די עם הדמגוגיה הזאתי. זאת התנשאות  מר ניר קריסטל: 

 

 פת ממלכתיות. מכוערת, בלי שום תרבות פוליטית, בלי טי ויינטראוב: ונית גב' ר

 

  -בסדר. אני ממלכתי. אוקיי אני פותח ישיבת ועדת מליאה מספר מר חיים ברוידא: 

 

  -סליחה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -2022002 מר חיים ברוידא: 

 

 חוזה.  לנושא של א סליחה, אני ביקשתי להתייחס גב' רונית ויינטראוב: 

 

מ  7.9.2022 מר חיים ברוידא:  אישור  היום,  סדר  שטחי  על  לתוספת  המקומית  הוועדה  ליאת 

   -לתקנות התכנון והבנייה, חישובי שטחים ואחוזי בנייה 13ח תקנה ומכ  2000שירות בתוכנית רע/

 

 זה בריונות מה שעשית עכשיו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

והיתרים.   מר חיים ברוידא:  מנהל בתוכניות  מסגן  מבקש  הבנייה    אני  על  ופיקוח  רישוי  אגף 

 ת הנושא בבקשה. להציג א

 

רובינשטייןמר   הוא    :יהודה  הנושא  רע/אז  לתוכנית  מליאה  בהחלטת  שירות  שטחי   2000הוספת 

  -ונספחיה. אז אני אתן קצת רקע. בעבר נהגו בעיריית רעננה שלא לכלול שטחים 

 



 לוגו חברת התמלול                     עיריית רעננה                                                                   
 7.9.2022, מיום  2022002ישיבת ועדה מקומית )מליאה( 

 
 

 7 
 

 ע.  שנייה, שנייה רק רג מר חיים גולדמן: 

 

 יש כאן כמה שצריכים לצאת.  גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 לא, יצאו.  חיים ברוידא:  מר

 

 לורן?  גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 לורן לא צריך לצאת.   מר חיים ברוידא: 

 

 אז בעבר נהגו בעיריית רעננה שלא לכלול שטחים מקורים בקומת הקרקע.   :יהודה רובינשטייןמר 

 

 יה.  לורן אין בע מר חיים ברוידא: 

 

 לדוגמא גגונים, סככות,...   :יהודה רובינשטייןמר 

 

 אנחנו לא שומעים, אני מתנצל.   מר ארז ברט: 

 

רובינשטייןמר   אלו   :יהודה  שטחים  ובנייה  תכנון  תקנות  פי  על  המותרים.  הבנייה  שטחי  במניין 

רע/ שתוכנית  מכיוון  שירות.  כשטחי  מקו  2000נחשבים  חנייה  רק  כי  מציינת  נספחיה  וממ"ד  על  רה 

גורם  ייחשבו שטח שירות. המשמעות החוקית היא שיש לחש זה  ב שטחים הנ"ל כשטח עיקרי. דבר 

ו מגורים א'  נפש מרובה כמעט בכל בקשה להיתר, שמגיעה לדיון בצמודי קרקע  ב', מכיוון -לעוגמת 

י,  שהבית קיים בהיתר. עכשיו כשמבוקשת בקשה לתוספת שטח או מעלון או בריכה או הסדרה כלשה

עיקרי. כשטח  שטחי...  את  לחשב  חוק  פי  על  דורשים  שלא    אנחנו  שטחים  יתרת  אין  רבים  במקרים 
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התנגדויות  של  בעייתי  לתהליך  שמביא  מה  בהקלה,  שטח  תוספת  לבקש  נדרשים  והמבקשים  נוצלו, 

שכנים, שלא מבינים את מהות ההקלה בדרך כלל או חיובים בהיטל השבחה וכדומה. במקרים בהם 

קיבל בעבר היתר. ואני קלות אין יתרת שטח מספיקה, התושבים מחויבים להרוס שטח ש על אף הה

בשנת   היתר  שקיבלה  סככה  של  דוגמא  פה  יש  דוגמאות.  חושב   2012אראה  ולא  בניין,  קווי  בתוך 

השטח, לא חושב לא כשטח עיקרי ולא כשירות, מה שהיו אמורים לחשב כשטח שירות. עכשיו הבן  

ן לך שטח שירות, הגיע לבקש מעלון, ותוספת קטנה לסלון. אנחנו אמרנו לו איאדם במקרה גם נכה,  

ולתוספת  למעלון  שטחים  לך  שיתפנה  מנת  על  הזה,  השטח  את  להרוס  צריך  אתה  שטחים,  לך  אין 

   -הסלון. עוד דוגמא

 

 ואילו ביקשתם להקטין את השטח של הסלון לטובת התוספת של המעלון?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ... סככה.  :ם מלמןמר חיי

 

 להרוס סככה שקיבלה היתר, לא ביקשנו, ביקשנו ממנו  :יהודה רובינשטייןמר 

 

 החוק.  מר חיים מלמן:

 

השטחים, להרוס שטח שקיים בהיתר בשביל להגדיל חתיכת סלון קטנה ועוד    :יהודה רובינשטייןמר  

 מעלון. 

 

 א עם קירות?  עמודים או שהי 4אבל הסככה היא על  : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -יתר, שקיבלה היתרסככה בלי עמודים שעומדת בה מר חיים מלמן:
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 בלי עמודים.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

שלנו  מר חיים מלמן: הבקשה  שירות.  כשטח  נחשב  שהוא  שטח  שזה  שחשוב  מה  רגע,  אבל 

אח בצורה  חושבו  שלהם  השטחים  שבעבר  רעננה  לתושבי  ולאפשר  עוולה,  ולתקן  לבוא  זה  ת,  כרגע 

מב אנחנו  אחרת.  בצורה  מחושבים  הם  דין  כל  פי  על  הזאתי,  והיום  העוולה  את  ולתקן  לבוא  קשים 

ללא פירוק סככות שהם בנו בהיתר וכיוצא בזה. זו   ולאפשר לתושבים שלנו, לדוגמא לבקש מעלונים

 המטרה של הדבר הזה.  

 

 -אני לא הבנתי : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד( 

 

 זה לפרק או שלא רוצה לפרק? אני לא הבנתי.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא רוצה לפרק.   לדמן: מר חיים גו

 

 לא נתנה שטחי שירות ויצאה לפני התקנות של שטחי שירות.   2000... ברע/ :יהודה רובינשטייןמר 

 

מה שעשינו לרוב בבקשות שמגיעות אלינו, אנחנו מדברים על שטחים שפחות  מר חיים מלמן:

   -רק תנו לי לסיים , וזה מה שאנחנו מבקשים גם לתת פה. אבל אני מבקשמ"ר 25-סביב ה או יותר

 

 רגע, רגע, אני חושב שאני אשאל שאלה, ואז באמת זה רק יעזור.   מר ארז ברט: 

 

 בבקשה.  מר חיים מלמן:
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 אני רוצה להבין, כשהבית הזה למשל נבנה, הסככה נחשבה שטח שירות נכון?    מר ארז ברט: 

 

 לא, היא לא נחשבה.   מלמן: מר חיים

 

 שטח בכלל. היא לא נחשבה   מר ארז ברט: 

 

  -ארז אני :יהודה רובינשטייןמר 

 

   -כשנבנתה סליחה  מר ארז ברט: 

 

  -כשנבנתה הסככה היא לא חושבה כשטח :יהודה רובינשטייןמר 

 

 יפה. לא חושבה לא כשטח עיקרי ולא כשטח שירות.    מר ארז ברט: 

 

   -ולא כשירות, שזה בניגוד :שטייןיהודה רובינמר 

 

  -שרוצים עכשיו לשנותלפי רע   מר ארז ברט: 

 

 . 2000רע/ :יהודה רובינשטייןמר 

 

 היא הפכה להיות שטח עיקרי. ואנחנו רוצים להחזיר אותו לשטח שירות?    מר ארז ברט: 

 

 רגע, אני אעשה סדר, אני אעשה סדר.  :יהודה רובינשטייןמר 
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 ות. לא, אבל אם זה עיקרי, אז... כשטח עיקרי ולא כשטח שיר : ראנה פוזמנטיגב' 

 

ב מר חיים מלמן: משפטים לנסות להסביר את זה. ארז, אתה עלית פה בדיוק    2-תנו ליהודה 

בעבר   שלך.  האמירה  את  תדייק  שאולי  בטרמינולוגיה  להשתמש  אחת  שנייה  רק  אבל  הנקודה,  על 

  -השטח הזה לא חושב כשטח

 

  -כי זה היה  מר ארז ברט: 

 

ש  2000רע/ מר חיים מלמן: נותנת את אותם  היום אנחנו מבקשים  לא  טחי שירות הנדרשים. 

בעצם לבוא ולהוסיף את שטחי השירות האלה, על מנת שיוכלו לבוא ולבקש בקשות להיתר להגדלות 

   -קטנות כאלה ואחרות

 

 עיקרי.    כדי שזה לא ייחשב שטח שירות. כדי שזה לא ייחשב שטח  מר ארז ברט: 

 

  כדי שזה לא ייחשב כשטח עיקרי. מר חיים מלמן:

 

הגיש את התוכנית הזאתי, לפי המצב החוקי הקיים וספרו   שהואככי עכשיו    מר ארז ברט: 

   -לו שטחים עיקריים

 

   -כי אין לו שטחי שירות :יהודה רובינשטייןמר 

 

 ספרו לו גם את הסככה כשטח עיקרי.   מר ארז ברט: 

 

 מדויק.  :יןובינשטייהודה רמר 
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   -רו לו את השטחיםואנחנו רוצים שלא יספ  מר ארז ברט: 

 

 מדויק.  מר חיים מלמן:

 

 את הסככה כשטח עיקרי.    מר ארז ברט: 

 

 מדויק.   מר חיים מלמן:

 

וחשוב לציין, שהשטח הזה של סככה לדוגמא הוא שטח שירות, בתקנות הוא    :יהודה רובינשטייןמר  

 ן שאין שטחי שירות בתב"ע, אז מחשבים את זה כשטח עיקרי. שטח שירות. מכיוו

 

 זה נבנה בעצם חוקי?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 בהיתר. אני אראה עוד דוגמא ואז תראו.  :יהודה רובינשטייןמר 

 

   -חבר'ה הדבר הזה מר חיים מלמן:

 

שטחי מר מיכאל רייזמן:  היו  לא  או  שטחים  היו  כאשר  היתר,  קיבל  הוא  שנייה,  זה  רגע  או  ם? 

 קיבל היתר... אקסטרה מעבר לשטחים. 

 

 השטחים האלה לא חושבו במניין השטחים, זאת הייתה המדיניות.   למן:מר חיים מ

 

   -אני הבנתי מה שאתה אומר, אני חושב מר מיכאל רייזמן: 
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 סליחה זה לא נחשב כפרגולה?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 פרגולה זה פתוח.   :יהודה רובינשטייןמר 

 

 יש שטח לדבר הזה או אין מבחינת החוק.   יכאל רייזמן: מ מר

 

 , שהיא בעצם החוק.  2000עוד פעם מבחינת רע/ מר חיים מלמן:

 

 החל כרגע.  :יהודה רובינשטייןמר 

 

השירות   מר חיים מלמן: שטחי  ניתנו  לא  השטחים.  כל  את  גוזרים  שממנה  התוכנית  היא 

 האלה. 

 )מדברים יחד(  

 

 שטח שאפשר לעשות בזה סככה או אין?   שי מר מיכאל רייזמן: 

 

 ן. אי מר חיים מלמן:

 

  -אם אין שטח, אני רוצה להבין מר מיכאל רייזמן: 

 

 אם אין שטח שירות הוא לוקח את זה מהשטח העיקרי שלו.  מר חיים מלמן:

 

   -אם זה לא מוגדר. את החנייה סופרים כשירות  מר ארז ברט: 
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 נכון.  מר חיים מלמן:

 

 כי החוק אומר שטחי שירות זה רשימה סגורה.    ברט: מר ארז 

 

 נכון כן.  :ודה רובינשטייןיהמר 

 

זה   מר ארז ברט:  אז  שירות,  לא  זה  אם  שירות.  לא  זה  אז  סככה,  כתוב  לא  חנייה,  כתוב 

 עיקרי. 

 

 נכון.  מר חיים מלמן:

 

 רוצים להכניס את הסככה לרשימה סגורה.    מר ארז ברט: 

 

  -אבל תקנות :יןיהודה רובינשטימר 

 

 .  לא, אבל אני לא רוצה מר מיכאל רייזמן: 

 

 על איזה היקפים אנחנו מדברים.  מר ניר קריסטל: 

 

רובינשטייןמר   עיקרי,   :יהודה  שטח  היא  שסככה  אומרות  התקנות  למיכאל.  לענות  רוצה  אני  רגע, 

יע שטחי שירות, אז  לא מופ  2000היא שטח שירות סליחה, שטח שירות, לא עיקרי. מכיוון שלנו ברע/ 

נוספים.   שירות  שטחי  מבקשים...  הישנות אנחנו  התב"עות  בכל  כמעט  הזה  שהדבר  לציין  חייב  אני 

בוועדות אחרות עשו את זה,  וגם פה עשו את זה במקרים מסוימים. אבל אני אתן עוד כמה דוגמאות 
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ומה א' בולטת בהיתר  ואז נחזור לשאלות. יש פה דוגמא של בית, שזה החתך שלו, שיש פה הבלטה שק

. עכשיו השטח הזה לא חושב לא כשטח עיקרי ולא שירות. ס"מ, שההבלטה הזאתי קיבלה היתר  60-ב

   -שטח ההבלטה הוא

 

 בזמן ההיתר המקורי.   מר חיים מלמן:

 

 בזמן ההיתר המקורי.   :יהודה רובינשטייןמר 

 

 .  2000שעוד לא היה רע/  מר ארז ברט: 

 

 , שהיה.  2000ה רע/היש  :יהודה רובינשטייןמר 

 

   -2000כי לא היה רע/  מר ארז ברט: 

 

לא חישבו את זה, היו אמורים לחשב את זה כשטחים, לא חישבו את זה. אגב   :יהודה רובינשטייןמר 

לא חישבו שטחי הבלטות וגגונים בכלל. השטח הזה לא חושב. כיום כשהוא בא    2017עד בערך שנת  

בית, להרוס פה את הקיר ולבנות, להגדיל את האמבטיה שלו.  לבקש היתר כלשהו של תוספת שטח ב

ס"מ על כל ההיקף, זה כמות מטרים נכבדה. אמרנו לו, זה    60אין לו שטח בגלל שכל היקף של הבית  

זה  לעבות את הקירות, השחור  זה  בבית, מה שבאדום  כל הקירות  לעבות את  הפתרון שהוא הציע, 

נת להקטין את הבית, ואז ככה ייווצר לו עוד כמה מטרים  הקיר הקיים, האדום זה קיר חדש. על מ

 ביל שהוא יוכל להגדיל את המרפסת. בש

 

 זה אבסורד.  מר חיים מלמן:
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 השאלה היא אבל על איזה היקפים אתם מדברים.   מר ניר קריסטל: 

 

 כמה היתרים?   מר חיים מלמן:

 

 לא, גם וגם.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

ה אנחנו מבקשים את  אני רק רוצה להראות, יש פה את הבסיס החוקי מאיפ  :נשטייןיהודה רובימר  

 -זה. הוספת שטחי שירות כאמור... תיקבע בידי הוועדה המקומית... לגבי כל תכנית

 )מדברים יחד(  

 

לגבי מה שאנחנו מבקשים להציע, אז מטרת הדיון    119לפי סעיף    :יהודה רובינשטייןמר   וכו'.  א... 

שאמר תוספת כמו  רע  נו  תכנית  מכוח  המותרים  הבנייה  לשטח  שירות  נספחיה,    2000/שטחי  על 

לתקנה   בהיתרים    13בהתאם  בתוכנית  בנייה  ואחוזי  שטחים  חישוב  והבנייה,  התכנון  לתקנות  ב' 

בסך  1992  –תשנ"ב   ובהנחיות    25. תוספת השטחים  דין  לכל  ורק בקומת הקרקע, בהתאם  מ"ר אך 

ועכשיו התקפות.  לאשר  המרחביות  להצבעה.  שתובא  כפי  העיר  מהנדס  המלצת  את  אקריא   אני 

על נספחיה אך ורק    2000מ"ר לשטחי הבנייה המותרים מכוח תכנית רע/  25תוספת שטחי שירות בסך 

התקפות המרחביות  ובהנחיות  דין  לכל  בהתאם  הקרקע,  עיקרי  בקומת  לשטח  אלו  שטחים  ניוד   .

ו ג'  במגורים  ניכרת.  סטייה  שזה-ייחשב  שטחים   ד'  עבור  תהיה  השטחים  תוספת  רוויה,  בנייה 

  -א לדוגמא ממ"דים בקומת הקרקע. עוד משהו אחר אני רוצה להוסיףמשותפים ול

 

 שאלה.   מר ארז ברט: 

 

  -ברשותכם רק להוסיף עוד משהו קטן מר חיים מלמן:
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רובינשטייןמר   ה  :יהודה  המרחביות  בהנחיות  להוסיף  רוצה  אני  העיר  מהנדס  תקפות,  להמלצת 

בהנחיות המרחביות התקפות, וללא שטחים  להוסיף כאן, אך ורק בקומת הקרקע בהתאם לכל דין ו

מ"ר יהפכו את זה כביכול למחסן, ואז   25-למחסנים דירתיים. ... שלא ייקחו את השטח עכשיו של ה

החשבנו   שלא  עוול,  לתקן  בא  באמת  פה  התיקון  אחרים.  לדברים  פנויים  מטרים  לנו  יש  את יגידו 

פה אותם  החשיבו  שלא  שטחים  של  עוול  לתקן  האלו.  פי    השטחים  על  ועכשיו  שנים,  עשרות  במשך 

 החוק אנחנו מחויבים לחשב את השטח הזה כעיקרי. ועל פי התקנות השטח הוא בעצם שטח שירות.  

 

מ"ר. שניים, על כמה    25-מ"ר? אחד, לפי מה הגעתם ל  25-א' לפי מה הגעתם ל מר ניר קריסטל: 

היום במערכת, שכבר נמצאים,  ם אנחנו מעריכים שמדובר? ושלוש, כמה מקרים כאלה יושבים  מקרי

 שברגע שזה נכנס מאשרים אותם מחרתיים?  

 

רובינשטייןמר   ל  :יהודה  הגענו  למה  ראשונה  ההיתרים    25-השאלה  של  גודל  הסדר  בערך  זה  מ"ר, 

   -שבדקנו, שראינו שיש שם את החריגה הזאת. ההיקף של הבית או

 

 הקיים, בבקשות שכבר קיבלתם.  מר ניר קריסטל: 

 

כן, בקשות שקיבלנו. עכשיו כמה בקשות יש, כמעט כל בקשה ובקשה לצמוד   :ה רובינשטייןיהודמר  

בולט, יש... במבואה לבית, יש כניסה שקומה א' קרקע, יש את הבעיה הזאת. כמעט כל בקשה הבית  

גגון.   יוצאים  מקרה את הקומה או שכל ההיקף או שיש  יש את המצוקה הזאתי,  כמעט בכל בקשה 

אנשי בעצם  לפרסום,  שטח,  לתוספת  בכלל  מתנגדים  הם  מה  על  מבינים  לא  להתנגדויות,  מגיעים  ם 

 הבית קיים הכול קיים, לא מוסיפים שטח בפועל, מכשירים שטח שקיים עשרות שנים. 

 

 כמה מהתיקים האלה נמצאים היום בצנרת?   מר ניר קריסטל: 
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 יש הרבה תיקים.   :ה רובינשטייןודיהמר 

 

 הרבה?   מה זה מר ניר קריסטל: 

 

 -לא יודע להגיד במספרים :יהודה רובינשטייןמר 

 

 עשרות.    דובר:

 

 יש למישהו מהנוכחים פה זיקה למי מהתיקים האלה?  מר ניר קריסטל: 

 

 עשרות בקשות. מה?   :יהודה רובינשטייןמר 

 

מהתיקים האלה? למי שיודע שהתיקים    חים פה זיקה למייש למישהו מהנוכ מר ניר קריסטל: 

 נמצאים שם.  האלה 

 

 הוא שאל את הפורום.    גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוא שואל את הפורום, לא אותו.  מר מיכאל רייזמן: 

 

אני לא יודע להגיד לך לגבי שאר האנשים, אבל לפי מה שאנחנו יודעים לא. א'  מר חיים מלמן:

נו למשרדים אנשים,  ה מקצועית לחלוטין. אחרי שאנחנו רואים באמת שמגיעים אליהיוזמה היא יוזמ

ולא מבינים למה הם צריכים עכשיו לבצע פעולות אבסורדיות של עיבוי קירות בשביל לבנות מעלית,  

 לעלות לקומה השנייה בבית שלו.  80שתוכל לאפשר לבן אדם בן 
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 אמר קודם בניגוד לחוק.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, הוא לא בניגוד לחוק.   :יהודה רובינשטייןמר 

 

 הוא לא בניגוד לחוק.   בר הוכברג: גב' ענ

 )מדברים יחד(  

 

 לא, מיכאל הוא לא בנה בניגוד לחוק.   מר ארז ברט: 

 

 אני מציע להשיב לך על השאלה.  :יהודה רובינשטייןמר 

 

   -תקנת חישוב שטחים מר חיים מלמן:

 

 לחוק. יש לי שאלה. ה בניגוד הוא לא בנ  מר ארז ברט: 

 

לוועדה, היה את  ניר  :יהודה רובינשטייןמר   רגע להשיב לך על השאלה. מהיום שהגעתי  , אני רוצה 

 המצוקה הזאתי, ואתה יודע דברים מתקדמים.  

 

 ברור.  מר ניר קריסטל: 

 

,  65וא בן  ביום שהגיע אליי המקרה הזה, שהגיע אליי בן אדם, לא מבוגר ה  :יהודה רובינשטייןמר  

  -אם אשתו נכה על כיסא גלגלים
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 אני מבין את ההיגיון זה בסדר.  : מר ניר קריסטל

 

רובינשטייןמר   רוצה מעלית   :יהודה  לי למה בשביל שאני  לבכות  והיא התחילה  נכנסו אליי לחדר, 

  -ולהגדיל את הסלון שאני אוכל

 

 שכנע אותי. יהודה אני מבין את ההיגיון, אתה לא צריך ל מר ניר קריסטל: 

 

   -ני צריכה להרוס את הסככה שאני יושבת בתוכהלהנגיש את זה, למה א :יהודה רובינשטייןמר 

 

 היא צודקת, היא צודקת.   מר ניר קריסטל: 

 

רובינשטייןמר   'אני    : יהודה  לו:  אמרתי  זה.  באותו  לחיים  ניגשתי  סטופ,  אמרתי  סטופ,  אמרתי 

יש פה מישהו שיש לו פה זה, הוא צריך לדעת. הוא צריך מעכשיו רק על זה.' אז זו כל המטרה. אם  

 יד. אין בקשה פתוחה כרגע של חבר מועצה, פתוחה שאני מכיר.  להג

 

  -סליחה ארז מר חיים גולדמן: 

 

 רק שאלה, אתה יכול להעביר רגע את הצעת ההחלטה?   מר ארז ברט: 

 

  -זו יוזמה שלי :יהודה רובינשטייןמר 

 

 ני...  הגיו זה לא מר ניר קריסטל: 

 

   -אני לא הבנתי : אנה פוזמנטירגב' 
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 רגע שנייה, חבר'ה יש פה סדר. אבל הוא ביקש לדבר.   ם גולדמן: מר חיי

 

 אני רוצה שתראה מה כתוב למטה.  :יהודה רובינשטייןמר 

 

 היא לא יכולה לבנות מעלית.  מר חיים מלמן:

 )מדברים יחד(  

 

 שטות הזאת. ולה לבנות מעלית בכלל ההוא אומר לי, היא לא יכ מר חיים מלמן:

 

 באמת אם זה בא ממך, אז אני רק יכולה באמת...   ב: גב' רונית ויינטראו

 

 גולדמן רצית להתייחס.   מר ניר קריסטל: 

 

לא  גב' רונית ויינטראוב:  שאם  באמת  תחום  זה  כי  הבירוקרטיה,  את  להוריד  זה  שלו  התפקיד 

 נעזרים בבירוקרטיה המאכערים פורחים.  

 

ההחלטה?    מר ארז ברט:  הצעת  של  לשקופית  רגע  להעביר  זה  אפשר  על  דיברתם  קודם 

שטחים,   של  סדורה  רשימה  שיש  מכיוון  מרפסת.  כמו  שטחים  לספור  יצטרכו  שלא  היא  שהכוונה 

כסככת   נספרת  לא  ההיא  הסככה  נספרת,  לא  ההיא  והמרפסת  שירות.  כשטחי  להיחשב  שיכולים 

למה צריך עכשיו בשירות, הבנתי, כשטח שירות, מבי וזו השאלה שלי,  אופן ן את ההיגיון. לא מבין 

גורף   באופן  לכל,  להוסיף שטחי שירות  ולא פשוט להרחיב את הרשימה,   25גורף  לכל הבתים,  מ"ר 

 שגם סככה תיחשב שטח שירות. 
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זה מה שאמרתי כל הזמן, סככה נחשבת בחוק בתקנות תכנון ובנייה כשטח   :יהודה רובינשטייןמר  

 רות. שי

 

 אז למה היא לא נספרת כשטח שירות.   מר ארז ברט: 

 

רובינשטייןמר   רע/  :יהודה  שהתב"ע  מכיוון  שירות.  כשטח  נחשבת  היא  שטחי    2000רגע,  נתנה  לא 

 שירות רק לחניית רכב ולממ"דים. 

 

   -אז בוא נוסיף לתב"ע  מר ארז ברט: 

 

 אבל יש דברים נוספים ארז.  מר חיים גולדמן: 

 

  -אי אפשר לעשות :טייןרובינשיהודה מר 

 

 סככה כזו או כזו.  זה לא רק מר חיים גולדמן: 

 

או להביא את התקנה שהחוק מאפשר   2000ארז גם לפתוח תב"ע עכשיו כמו   מר חיים מלמן:

  -לחוק, לבוא ולתת את שטחי השירות האלה. הסעיף הזה נולד בעקבות 13במסגרת סעיף 

 

להם את הבעיה הזאתי של הסככה או  שגם אנשים שאין    רגע, אבל זה אומר   מר ארז ברט: 

  25ר, להוסיף מעבר למה שהוא בנה בהיתר עוד  מ"   25חרת, כל אחד עכשיו יכול להוסיף עוד  בעיה א

דיון   וזה  רוצים,  אנחנו  האם  אחר.  דיון  זה  כי  קודם,  פה  שעשינו  הדיון  לא  וזה  שירות.  שטחי  מ"ר 

מ"ר של שטחי שירות. זה דיון חשוב, זה לא הדיון   25ננה  חשוב, האם אנחנו רוצים לכל השטחים ברע

 היה פה קודם.  ש
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   -אוקיי, ארז אני אענה לך :יהודה רובינשטייןמר 

 

שטחי    מר ארז ברט:  שייחשבו  סככות,  כמו  שטחים  להסיט  האם  קודם  פה  שהיה  הדיון 

מ"ר שטחי    25עוד  שירות. אני אישית לא בטוח שאני בעד להוסיף לכל השטחים ברעננה לכל הבתים  

 סת, מוסיפים... אחרי זה.  שירות, להוסיף עוד שטח. כי מוסיפים מרפ

 

   -אני אענה על זה, קודם כל מרפסת, אין מרפסת :יהודה רובינשטייןמר 

 

 סככה.   מר ארז ברט: 

 

 רגע, מרפסת היא בקומה א' לא בקומת הקרקע.   :יהודה רובינשטייןמר 

 

 אמרתי סככה.    מר ארז ברט: 

 

התאם לכל דין ובהנחיות המרחביות  יש פה במפורש אך ורק בקומת הקרקע ב  : יהודה רובינשטיין  רמ

יבקש   הוא  אם  יכול...  לא  הוא  בניין,  לקו  מעבר  סככה  לבקש  רוצה  הוא  שאם  אומר  זה  התקפות. 

 סככה שלא תואם את ההנחיות המרחביות של עיריית רעננה, הוא לא יוכל לבקש. 

 

 יכול לעשות סככה.  ום הואאבל הי  מר ארז ברט: 

 

רובינשטייןמר   ה  :יהודה  עיקריים.  היום  לוקח את זה משטחים  הוא  כי  לעשות סככה,  יכול  לא  וא 

 ובדרך כלל גם סככה עוברת את קו הבניין, והיא לא תואמת הנחיות מרחביות.  
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 אנחנו לא מדברים על עובר על קו בניין, מדברים בהתאם לכל דין.   מר ארז ברט: 

 

 בהתאם לכל דין זה אומר קו בניין.  :יהודה רובינשטיין מר

 

 אז לכן הוא לא יכול לעבור את קו הבניין.    מר ארז ברט: 

 

 נכון.  :יהודה רובינשטייןמר 

 

שמותר   מר ארז ברט:  לכתוב  לא  למה  שואל,  אני  למה  הבניין.  קו  של  הדיון  את  אין  אז 

   -מ"ר, ואז נעשה דיון 25להוסיף סככה בשטח 

 

 כי זה לא רק סככה.   יים מלמן:ח מר

 

 כי זה לא רק סככה.   :יהודה רובינשטייןמר 

 

 זה לא רק סככות, זה לא רק סככות, זה לגבי עניינים אחרים.  מר חיים גולדמן: 

 

 זה שטחים מקורים, זה גם בליטה, גם בליטה.   מר חיים מלמן:

 

הבית. יש בתים    זאתי לכל היקף, את ההבלטה היש פה את ההבלטה הזאת  :יהודה רובינשטייןמר  

 קורה. שהכניסה פה, הכניסה לבית מ

 

יהיה רק לגבי שטחים שנבנו קודם לשינוי של החוק. אני    מר ארז ברט:  אפשר לעשות שזה 

 מ"ר נטו.  25לא יודע אם להוסיף עכשיו לכל השטחים עוד 
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 -י שבונה לפי, מ-, איפה שאין את ה2000השטחים האלה רק לרע/ :יהודה רובינשטייןמר 

 

ייה. הצגתם פה איזה שהיא בעיה קיימת, אנחנו  לא, איפה שכבר ניתן היתר בנ  מר ארז ברט: 

רוצים לפתור, אני מבין את הבעיה, אני מבין את המצוקה, אנחנו רוצים לפתור אותה. לא נאמר פה 

 שאנחנו רוצים להוסיף עכשיו שטחים לכל התושבים. 

 

 למה לא?  מר חיים גולדמן: 

 

 רגע, אמרתי זה דיון חשוב.   ארז ברט:  רמ

 

 למה לא?  : מר חיים גולדמן

 

אני לא אמרתי לא. אמרתי זה לא הדיון... אני לא אמרתי לא, אני לא אמרתי    מר ארז ברט: 

 דיונים שונים.   2שאני נגד. אבל אי אפשר לערבב פה 

 

 מ"ר...   25אני אפילו שאלתי את עצמי למה רק  מר חיים גולדמן: 

 

 אחר.  בואו נעשה דיון, חיים גולדמן בוא נעשה דיון   רז ברט: א מר

 

 זה עניין של צרות עין או לא צרות עין. זה כל הסיפור.  מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו רוצים לפתור את הבעיה.  מר ניר קריסטל: 
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 מ"ר.   100מ"ר ולאחד יש בית של  200לך יש בית של  מר חיים גולדמן: 

 

 לית בעיה שהיא נכונה. הע אתה מר ניר קריסטל: 

 

 מ"ר, זה דיון חשוב.  25אחר, אם להוסיף  בואו נעשה דיון  מר ארז ברט: 

 

 ואנחנו צריכים לראות איך אנחנו פותרים את הבעיה.  מר ניר קריסטל: 

 

 -אני אומר מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

אומר אני מוריד את זה,    רגע, אם יש לי היום מבואת כניסה מעל הזה, אתה  מר ניר קריסטל: 

 ח עיקרי בקומת קרקע. "ר תבנה שטמ 25עכשיו יש לך עוד 

 

בוא נגיד ככה, אתה מיצית את כל הזכויות שלך, ואתה מגיע היום עם בקשה  מר חיים מלמן:

להיתר שהסככה הזאתי בהיתר המקורי שלך שקיבלת עליה היתר, היא לא נחשבה כשטח, כי אז זה  

יחה, יש לך פה  היום אתה מגיע, בודק את התוכנית, הוא בא ואומר: ניר סל  לא חושב כאילו כשטח. 

  -סככה, זה מחושב כשטח, אין לך את המטרים האלה. אנא ממך או שתהרוס את הסככה

 

 ברור לי, אני מבין.   מר ניר קריסטל: 

 

   -או שתערוך מחדש מר חיים מלמן:

 

 הרישוי.  או שתתחיל מחדש את כל הליך  מר אריאל הילדסהיימר:
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 לפתור בעיות.  אי אפשר להגיד שמטרת הדיון היא   מר ארז ברט: 

 

 חד משמעית.  מר חיים מלמן:

 

וישתנה   מר ארז ברט:  אי אפשר להגיד שמטרת הדיון היא לפתור בעיות של שטחים שנבנו 

סיסטמתיי נהיה  בואו  נבנו.  שלא  לשטחים  גם  גורף  יהיה  שהתיקון  ואז  לעשות  םהחוק,  רוצים  אם   .

 י. יש פה בעיה שצריך לפתור. כמו שכרגע הצגתם, שאנחנו מסכימים לגמרדיון לגבי תקלות, 

 

רובינשטייןמר   עכשיו   :יהודה  מגיע  בניין.  קו  בתוך  בנוי  והבניין  גדולה,  חצר  פה  יש   , שאלה  ארז 

  -מישהו ורוצה לעשות סככה

 

 אבל זה לא הדיון.    מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 אנחנו רוצים לפתור את הבעיות.  מר ניר קריסטל: 

 

 תנו לו לענות על השאלה. רגע,  מר חיים ברוידא: 

 

לא   מר חיים מלמן: למה  זה  אומר  שארז  מה  גם,  ולהבין  פה  להתייעץ  מנסים  שאנחנו  מה 

לקחת בעצם רק את אלה שיש, באמת יש להם בעיה שבדיעבד כשהם באים לתקן, להחיל את התקנה 

 א ולחלק מתנה, אני במיוחד... הזאתי עליהם. במקום לבו 

 

 תכנון העירוני... לשנות את ה  מר ארז ברט: 
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   -מ"ר 25של תוספת של  מר חיים מלמן:

 

 רגע, אני לא אומר שאני נגד, זה פשוט דיון אחר.    מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

זה דבר    אם אנחנו יכולים להטיב במקרה הזה,... נמצאים בסיטואציה הזאת, מר חיים ברוידא: 

 שניתן לעשות אותו.  

 

 עושה משווה על אותם אנשים שיהיו במצב הזה בעתיד, כן.  מה שאתה  עו"ד תהילה סובל: 

 

 ארז אני רוצה להשיב לך.   :יהודה רובינשטייןמר 

 

 אבל כל אחד יבוא ויכניס את עצמו למצב הזה.   מר ניר קריסטל: 

 

 ארז, תן לי רגע להשיב.   :יהודה רובינשטייןמר 

 

 זאת השאלה.   ארז ברט:  רמ

 

זה, במקרה הזה שלא היה פה את הסככה. אם זה יאושר פה, יגיע  במקרה ה  :יהודה רובינשטיין מר  

ניתן לו? זה   ויגיד, יש לי פה בתוך קווי בניין, אני רוצה לשבת בגינה עם סככה. למה שלא  תושב פה 

שנג למה  לתת.  שיכולה  סככה  זו  אחר,  מקום  בכל  שניתן  שירות  את  שטח  לך  הייתה  לא  לא,  לו,  יד 

בר עכשיו במקרה שלא היה פה, או שהוא רוצה להגדיל את הסככה,  הסככה קודם. אל תבנה. אני מד

 וזה תואם את ההנחיות.  
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יהודה סליחה, אני עוד פעם לא אומר שאני נגד להוסיף לכל תושב בחצר שלו    מר ארז ברט: 

אצטרך לצאת החוצה כדי לא להצביע. אני בעד. אבל  מ"ר שטח שירות, יהיה כזה דיון, כנראה אני    25

קצת   ולתת  אני  בעיה,  שהיא  איזה  להציג  לבוא  של  המתודה,  את  מבין  כך  כל  לא  מתמרמר,  כועס 

 מ"ר שטחי שירות לכל הבתים ברעננה. דיון חשוב מאוד.   25פתרון. בואו נקיים דיון על הוספת 

 

 זאת המשמעות.  מר ניר קריסטל: 

 

 ק ממנו יפתור בעיות קיימות. זה דיון חשוב.  לח  מר ארז ברט: 

 

   -שמעת אבל מה הוא אומר? רגע יהודה יסטל: מר ניר קר

 

 אבל זה דיון חשוב. בואו נעשה על זה דיון.    מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 . המשמעות שכל אחד יוכל לנצל את זה מר חגי בורשטיין: 

 

 לה? אבל מה נעשה עם כל הבקשות הא מר חיים מלמן:

 

אנחנו רוצים... איך אנחנו יכולים להגיע רגע חיים אנחנו איתך. חיים מלמן,   מר ניר קריסטל: 

מעלון.  מראה  שאתה  כמו  מצוקה,  לפתור  מקרים...  באותם  המצוקה  את  פותרים  אנחנו  שבו  למצב 

שהראית  כמו  שאחרת  אמיתיים,  צרכים  הם  הצרכים  שבהם  מקרים  באמת  ומראה  בא  שאתה  כמו 

 יכים...  אנחנו צר

 )מדברים יחד(  
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 ות המעשית. ... שזאת המשמע מר ניר קריסטל: 

 

 גם לבתים שעוד לא נבנו.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 בדיוק.  מר ניר קריסטל: 

 

 גם לבתים שעוד לא נבנו...   מר מיכאל רייזמן: 

 

 . 2000אם הם יתכננו לפי רע/ :יהודה רובינשטייןמר 

 

 וד לא בנה. זו מתנה למי שע מר מיכאל רייזמן: 

 

 ים לפתור את המצוקה.  מי שעוד לא בנה, אנחנו רוצ מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

ההמלצה   מר ארז ברט:  בעד  אני  ההמלצה.  בעד  אני  אומר,  אני  הנה  ההמלצה.  בעד  אני 

 מ"ר שירות, איך שניסחתם את זה.  25להוסיף לשטחים ברעננה 

 

 בקומת קרקע.   מר חיים מלמן:

 

 ים משותפים.  כמו שניסחתם אותה ובבתים משותפים שזה יעבור רק לשטח  ט: מר ארז בר

 

 בדיוק.  מר חיים מלמן:
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לא לדירות, אני בעד. אני רק אומר שאנחנו צריכים להיות הוגנים עם עצמנו,   מר ארז ברט: 

ולהגיד שהדוגמא שהבאתם קודם עם כל זה שהיא כואבת בלב, ואנחנו כולנו מסכימים איתה. היא  

 לק קטן מהמשמעות של מה שאנחנו ממליצים לעשות. ח

 

 נכון.  קריסטל: מר ניר 

 

 יש פה איזה שהיא בעיה.    מר ארז ברט: 

 

  -זה מה שאמרתי, הדוגמא הזאת :יהודה רובינשטייןמר 

 

, מעלים את -אז מה אז במקרה בגלל שאני קצת, יש פה כאלה שמבינים את ה  מר ארז ברט: 

 זה? 

 

אתי הגיעה בעקבות  ארז אז זה מה שגם ציינתי. הדוגמא הזאתי והיוזמה הז  :ייןיהודה רובינשטמר  

  -מ"ר למי שהיה ולמי שיהיה. וברור 25מצוקה. אבל חד משמעית הדיון פה זה להוסיף 

 

 הנה אמרתי אני בעד.    מר ארז ברט: 

 

רובינשטייןמר   וה  :יהודה  עכשיו,  הולכת למחסנים  לא  היא  עוד  וברור שכל התוספת הזאתי,  וסיפו 

  -מחסן. היא לא הולכת עכשיו

 

 ה היא לא הולכת למחסן? למ  מר ארז ברט: 
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 כי זה מה שגם ציינתי.   :יהודה רובינשטייןמר 

 

   -אם אתה... שאסור לעשות קירוי בצדדים : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הוא אמר שהוא ביקש להוסיף את ההערה של מהנדס העיר.  גב' ענבר הוכברג: 

 

רומר   הת  :בינשטייןיהודה  וההנחיות...  דין  לכל  בהתאם  שאכן  אמרתי  שטחים ...  ללא  קפות 

 למחסנים ביתיים.  

 

 אולי תזקק רגע את הבשורה לתושבים... מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מחסנים מה? מה אמרת מחסנים מה?   מר ארז ברט: 

 

 ללא שטחים למחסנים דירתיים.  :יהודה רובינשטייןמר 

 

 תיים.  ם דירמחסני  מר ארז ברט: 

 

 ? צריך לדייק את הבשורה לתושבים. מלמן אתה יכול לדייק מר אריאל הילדסהיימר:

 

משהו   מר חיים ברוידא:  לא  שזה  חושב  ואני  תושבים,  עם  להטיב  רצון  באמת  פה  יש  חבר'ה 

   -שבכלל צריך לחשוב עליו

 

. כי לפי  אבל אי אפשר להגיד אמירה שהוספת שטחים היא הטבה עם אנשים  מר ארז ברט: 

 .  70-ו 50זה בונוס, יש גם 
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 יש פה משהו מידתי, אנשי מקצוע הם הלכו על הפרקטיקה המקובלת ארז.   מר:מר אריאל הילדסהיי

 

   -חודשים על ה 4אני  :יהודה רובינשטייןמר 

 

   -הוא עשה דוקטורט מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -חבר'ה הוא רץ מר חיים ברוידא: 

 

 מספרים.  נקבנו בלא סתם  מר חיים מלמן:

 

   -הוא רץ עם הסיפור הזה מר חיים ברוידא: 

 

 ולא סתם זה מגיע גם לפה, חברים אני באמת אומר.   מר חיים מלמן:

 

 תעזרו לי מה זה מגורים ג' ד'.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

שבעצם   מר חיים מלמן: היא  באים   2000הצרה  כשאנשים  וכיום  שירות.  שטחי  הקנתה  לא 

 אותם אחורה.   ייה לעשות דברים נוספים בבתים שלהם, אנחנו בעצם מחזיריםבמסגרת היתרי בנ

 

 טרטור אחד גדול.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 וזה לא הגיוני, זו סיטואציה שהיא לא הגיונית.   מר חיים מלמן:
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 היא קורית ברשויות אחרות או שיש הגדרה של שטחי שירות?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

ו, אז אין בדיוק כמו שאנחנו השתמשנ  13רשויות אחרות שהשתמשו בתקנה   מר חיים מלמן:

אנחנו   הזאת.  בבעיה  נתקלים  הם  גם  הזאת,  בתקנה  השתמשו  שלא  רשויות  אבל  הזה.  הסיפור  את 

ולהשתמש בתקנה   לבוא  ולהוסיף את השטחים    13חושבים שנכון  הוועדה המקומית,  ידי  על  עכשיו 

  -האלה. במיוחד זה לטובת התושבים

 

 לגמרי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 טובת שום דבר אחר. זה לא ל מר חיים מלמן:

 

מצוקה.   מר ניר קריסטל:  לפתור  רוצה  אני  תראה  ואומר,  בא  אחד  מצד  אתה  תראו  ברור.  זה 

ואתה מראה את הדוגמא עם המעלון. ומצד שני אתה בעצמך אומר, אני הולך למטרה הזאתי גם למי  

 שעוד לא בנה.  

 

לון, אם אתה רוצה להרחיב  זה לא מע  אבל ניר אם זה לא מעלון. אבל ניר אם מן: ם גולדמר חיי

 את השירותים.  

 

איך אנחנו באמת יכולים לפתור את אותם בעיות ואת אותן מצוקות במקרים  מר ניר קריסטל: 

  -מ"ר 25שזה באמת מצוקה, ולא ללכת עכשיו ולחלק גורף עוד 

 

ם  להיות, מה שיהיה אפשר להשתמש בזה או כסככה שתואזה הולך  הגורף ה  : יהודה רובינשטייןמר  

הנחיות מרחביות וקווי בניין, או שיבנו את קומה א' מה שרוב העיר ככה בנויה, קומה א' קצת בולטת  

 מקומת הקרקע.  
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 איך שלא נסתכל על זה, מדובר פה על בשורה לתושבים.  מר חיים ברוידא: 

 

  -יקףואז כל הה :יהודה רובינשטייןמר 

 

שאנחנ מר חיים ברוידא:  הדברים  פעם,  עוד  אומר  באמת אני  זה  את  הבאנו  זה,  את  הבאנו  ו 

כבשורה לתושבים. ישבו פה תקופה ארוכה גם חיים גולדמן, וגם המהנדס ויהודה והיועצת המשפטית  

בכלל  צריכים  לא  שאנחנו  חושב  ואני  כבשורה  זה  את  הביאו  הם  הזה.  הדבר  את  והחליטו  וכולם, 

 2000ספת שטחי ציבור בתוכנית רע/ווכח על הדברים האלה. אני רוצה לעבור להצבעה. מי בעד תולהת

  -לתקנות התכנון והבנייה חישוב שטחים אחוזי בנייה בתוכניות והיתרים 13מכוח תקנה 

 

  -אני שעה רוצה לשאול מה זה מגורים ד' ולא נותנים, אז אני : אנה פוזמנטירגב' 

 

 . 1992 –"ב שנהת מר חיים ברוידא: 

 

 אנה רוצה לשאול שאלה.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני שעה רוצה לשאול מה זה מגורים ג' ד'.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מגורים ג' ד' ציינתי, זו בנייה רוויה.  :יהודה רובינשטייןמר 

 

 מה זה?  : אנה פוזמנטירגב' 
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 . רוויה בנייה :יהודה רובינשטייןמר 

 

   -שזה אומר שמה : אנה פוזמנטירגב' 

 

 בתים משותפים.   למן:מר חיים מ

 

 ... תהיה עבור שטחים משותפים.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

רובינשטייןמר   אפשר    :יהודה  אי  אז  דירה,  הקרקע  בדיקת  יש  שאם  אומר  זה  משותפים  שטחים 

  -"ד. זה אומר שיהיהלקחת את המטרים האלה לצורך ממ"ד לדוגמא, להוסיף לדירה ממ

 

 לובי.  מר חיים מלמן:

 

 לובי גדול יותר.   :ובינשטייןיהודה רמר 

 

 חדר אשפה גדול יותר, חדר אופניים, חדר עגלות.   מר חיים מלמן:

 

 מועדון דיירים.   מר חיים גולדמן: 

 

  -מועדון דיירים, אלה שטחים מר חיים מלמן:

 

 זה בסדר, זה ברור.   מר ניר קריסטל: 
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 זאת אומרת זה בניין משותף.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 כן, כן, בניין משותף.   ן:מר חיים מלמ

 

השאלה שלי, אין לי בעיה אתכם לגבי הבנייה רוויה. הדילמה שלי היא לגבי  מר ניר קריסטל: 

  -ה

 

כל שטח שיוסב מתחת לעמודים זה חייב להיות מגורים, זה לא לטובת דירות,  : אנה פוזמנטירגב' 

 טובת שום דבר.  ולא ל

 

הוא הולך לרווחת תושבי    ד' שזה בנייה רוויה-' וכל השנים האלה במגורים ג מר חיים מלמן:

 הבניין, ולא למישהו...  

 

 ולא מחסן נגיד. אם רוצים לעשות מחסנים...  : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד( 

 

 אפשר לקבל עוד דוגמא?    מר ארז ברט: 

 

  -של דבר בחישובי שטחים האלה שבסופו כל הפיצ'יפקס מר חיים מלמן:

 

 זה סככות. שלא פיצ'יפקס מה   מר ארז ברט: 

 

  60-סככות ובניית קומה א' שבולטת קצת מקומת הקרקע. אם היא בולטת ב  :יהודה רובינשטייןמר  

 מ"ר. אז כך... נתנו לו מתנה.   25-ס"מ לכל אורך ההיקף, כבר הגענו ל
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 י לעשות כדי שנעשה את זה סדר.  זה בגדלים? אולאפשר לתחום את  מר ניר קריסטל: 

 

 ... הגדלים האלה בהתאם להנחיות מרחביות.   :רובינשטיין יהודהמר 

 

ס"מ    60מ"ר, אלא באמת כמו שאמרת, שאם זאת בליטה של    25לא, לא רק   מר ניר קריסטל: 

   -שהולכת על הכול וגוזרת

 

  -אי אפשר לרדת לרזולוציה  מר חיים מלמן:

 

 לא, זאת השאלה.   קריסטל: מר ניר 

 

בית שהוא במצב כזה, אז מה אני לא אתן לו עכשיו לעשות    מי שרוצה לעשות מר חיים מלמן:

ס"מ? הוא בא עם ארכיטקטורה מדהימה. אבל לא לאפשר לו לעשות    60-את הבליטה כי הוא מעבר ל

רוב הווילות שנבנות   עוד משהו,  לייצר גם את הגמישות. עכשיו  גם היום ברעננה, הם  את זה? צריך 

לפי   לפי שו2000נבנות  נבנות  לא  ה, הם  והתוכנית הזאת תאפשר לתת להם את   25-ם תכנית אחת. 

שירות   שטחי  יחשבו  שהם  במקום  שירות,  שטחי  זה  ככה  גם  שטחים  חישובי  פי  שעל  שירות  מ"ר 

   -כשטחים עיקריים, הם ידעו לחשב אותם

 

   -עד היום הארנונה הארנונה גם תהיה של שירות.  מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 ארנונה לא מביאים על השטחים האלה.  :יהודה רובינשטייןמר 
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 עד היום לא... על השטחים האלה ארנונה, למרות שהם בתוך...   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 השאלה מה זה שטחי, על סככות לא. אבל מחסן...   מר יוסי מזרחי: 

 

 חנייה.  לוקחים, חניות לוקחים כסף, מלא, מלא. זה גם שירות אשפה חדרי  מר חגי בורשטיין: 

 

 ... זה שטחים...   מר יוסי מזרחי: 

 

 שהם לא שטח עיקרי.    מר ארז ברט: 

 

 הם לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

 וברור שאנחנו מוסיפים את התוספת של... המחסנים.   מר ארז ברט: 

 

שמ מר מיכאל רייזמן:  ההתחייבות  את  הבנתי,  מדובאני  זה  ייחשב.  לא  זה  אותם,  חסנים  על  ר 

 ו מדברים כרגע, מדובר בגדול על בתים שהם צמודי קרקע.  בכלל כל מה שאנחנ

 

 רוב המקרים הם בצמודי הקרקע.  מר חיים מלמן:

 

 רוב המקרים הם צמודי הקרקע.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן.  מר חיים מלמן:
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ולהגיד שמטיבים עם   ו רוצים באמת ללכת ולבואואני שואל שאלה, אם אנחנ מר מיכאל רייזמן: 

   -רנו שאיפה שבמגורים ג' ד' הםדיירים, שאמ

 

 בנייה רוויה.   מר חיים מלמן:

 

לא לאפשר מחסנים   מר מיכאל רייזמן:  רוויה  בנייה  אני שואל שאלה למה באותה  רוויה,  בנייה 

 גם כאותם שטחי שירות.  

 

רובינשטייןמר   אני    :יהודה  אשיב,  אני  זה.  אז  על  להשיב  ואין,  רוצה  כמעט  רוויה  בנייה  כל  קודם 

, ששם יש שטחים וגם 3000. רוב הבנייה הרוויה מתוכננים כבר על פי רע/2000כננות על פי רע/שמתו

 שם אי אפשר להוסיף במליאה שטחים. 

 

 .  2000, כל הבתים הישנים זה רע/2000יש רע/ מר מיכאל רייזמן: 

 

 . 2000ים היום בנייה רוויה כמעט ולא נבנית על רע/ם שנבנהמבני :יהודה רובינשטייןמר 

 

 אבל מדברים על העבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 על העבר, גם פה מדובר על עבר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 על בתים ישנים יותר. לא על החדשים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

איז מר מיכאל רייזמן:  פה  יש  משהו.  להגיד  רוצה  אני  לאותם תראה,  וראייה  מחשבה  שהיא  ה 

תם ואמרתם אנחנו נעשה את זה באופן גורף, ועכשיו יבוא קבלן  מודי קרקע. אתם באבתים שהם צ
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במחסנים? זה  שיעשה בנייה, שיוכל לעשות מזה חדר דיירים, חדר אופניים. אני שואל שאלה, למה לא  

 הדבר היחידי שאני שואל.  

 

יו מסחריים, רצינו שהשטחים האלה יהיו השטחים האלה יהכי לא רצינו ש  :יהודה רובינשטייןמר  

  -בת הציבור. אם אנחנו כמו שאמרתם נותנים פה מתנה, שהמתנה תהיה כללית לכל הלטו

 

אני הבנתי. אני חושב שאם אתה נותן למישהו שהוא צמוד קרקע איזה שהיא  מר מיכאל רייזמן: 

נותן אתה  ציבורי.  כשטח  זה  את  נותן  לא  אתה  גם    "הטבה",  לתת  לא  למה  פרטני.  כשטח  זה  את 

 ברמה הפרטנית לאותם אנשים שגרים בבנייה רוויה.  ם  תוספת שיכולה לעזור ג

 

 אבל אנחנו נותנים להם.   מר חיים מלמן:

 

 וזה מחסנים, וזה מחסנים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מן הסתם זה שירות מסחרי, זה לא שירות לרווחת התושבים.  מר חיים מלמן:

 

   -אז אני שואל שאלה ייזמן: כאל רמר מי

 

בנייה רוויה שקיימת כבר היום, שכבר קיימת, היא לא תוסיף שטחים עכשיו,    : יהודה רובינשטייןמר  

 כי הקומה... כבר קיימת, הכול קיים. 

 

 ואם לא? אולי לא?   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -ובמקרה שיבוא והכול, צריך למצוא איזה שהוא משה :יהודה רובינשטייןמר 
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 חדשה תאפשר...  אולי לא. אולי לא. אולי בבנייה ה מר מיכאל רייזמן: 

 

   -הבניין כבר קיים, אי אפשר לבלוט בקומת קרקע :יהודה רובינשטייןמר 

 

 למה לא? בוא נראה, בוא נראה, אולי כן? אני לא יודע.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, אי אפשר לבלוט.   :יהודה רובינשטייןמר 

 (  )מדברים יחד

 

כשמישהו  מר ארז ברט:  חדשה  בבנייה  העיר,  מהנדס  עוד    חיים  עכשיו  מחסן    25יבנה  מ"ר 

מ"ר לשטח    25במשותף, בבניין חדש שיתבקש היתר בנייה, בניין משותף. הוא יוכל עכשיו להוסיף עוד  

  ציבורי, שטח משותף. האם הוא עדיין חייב לעמוד באותו אחוז בנייה על הקרקע? זאת אומרת זה לא 

   -יגדיל את הבנייה

 

 התכסית.  מר חיים מלמן:

 

   -ההנחיות המרחביות :רובינשטייןיהודה מר 

 

 ... התכסית עוברת על זה,    מר ארז ברט: 

 

 התכסית קבועה בתב"ע.   מר חיים מלמן:

 

  -זאת אומרת זה לא מוסיף על התכסית, זה לא מקטין   מר ארז ברט: 
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   -סית הוא לא יכול לחרוגסית, אבל ההיקף של התכזה יכול להוסיף על התכ מר חיים מלמן:

 

 הוא לא יכול לחרוג מהמגבלה לתכסית הקיימת.    ברט: מר ארז 

 

 בדיוק. בסדר?   מר חיים מלמן:

 

  13מכוח תקנה    2000בתוכנית רע/אוקיי חבר'ה, מי בעד תוספת שטחי שירות   מר חיים ברוידא: 

 ? מי בעד? 1992 –נייה בתוכניות והיתרים התשנ"ב לתקנות התכנון והבנייה, חישוב שטחים ואחוזי ב

 

 בעד.  12 אל הילדסהיימר:מר ארי 

 

   -רונית בעד, מירב בעד גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רגע, חיים. היא צריכה לכתוב את הפרוטוקול.   מר חיים גולדמן: 

 

אל גב' קטי קסטוריאנו:  ניר,  רונית,  וראש  י, ארז, אנה, חיים, חגי, לוראוקיי, מירב,  ן, שחר, ענבר 

 העיר. 

 

 . 1מי נגד? אין. מי נמנע? נמנעת  מר חיים ברוידא: 

 

 דקות הפסקה.   10חבר'ה אנחנו רוצים לעשות  מר חיים ברוידא: 
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 תודה חברים.   מר ניר קריסטל: 

 *** הפסקה ***

 

 :הצבעה

  13 –בעד 

 0 -נגד 

  1 –נמנע 

 החלטה: 

א'    13ח תקנה  ומכ  2000תוספת שטחי שירות בתוכנית רע/קולות לאשר    החליטה ברובמועצת העיר  

 .1992 –לתקנות התכנון והבנייה )חישוב שטחים ואחוזי בנייה בתוכניות והיתרים(, התשנ"ב 

 

ב'  2012אישור פרוגרמה ציבורית לתוכנית מספר רע/מק/ –דיון בתוכנית בינוי לשב"צים  .2

-שהתקיימה בתאריך ה 2022015קומית לתכנון ובנייה מספר שנדונה בישיבת הוועדה המ

 לחוק התכנון והבנייה.   18לבקשת חברת הוועדה בהתאם לסעיף  – 7.7.22

 

ציבורית   מר חיים ברוידא:  פרוגרמה  אישור  לשב"צים.  בינוי  בתוכנית  לדיון  ניגשים  אנחנו 

, מתאריך 2022015נייה מספר  ב' שנדונה בישיבת הוועדה המקומית לתכנון וב  2012לתוכנית רע/מק/

דבי7.7.22 ועדה  חברת  לבקשת  לסעיף  ,  בהתאם  זה    18,  את  מביאים  אנחנו  והבנייה  התכנון  לחוק 

פה  ויש  התהליכים,  של  בעיצומם  כבר  נמצאים  שאנחנו  כן,  לפני  להעיר  עוד  רוצה  אני  לכאן.  חזרה 

ות. ובואו ניקח את הדברים  קבלנים ויזמים שהתחייבו לקונים או כל הדברים האלה, או לבעלי קרקע

ואני אומר את זה בפה מלא. אמרו לי יזמים שאם יתקעו אותם, הם האלה ברצינות. אני יכול לומר  

נגד. אני אומר את זה לא כאיום, אני פשוט אומר את   יבקשו בבית משפט הסבר לאנשים שהצביעו 
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 הדברים האלה.  

 

 מזל שאנחנו לא עובדים אצל היזמים.   מר ארז ברט: 

 

 אולי נדבר לגופו של דיון.   מר ניר קריסטל: 

 

את   מר חיים ברוידא:  יחליטו  אם  והסבר  נימוק  צריך  פעם,  עוד  אומר  אני  רק  בעיה,  שום  אין 

 ההחלטה הזאתי. ואני מבקש ממהנדס העיר להתייחס, חיים בבקשה.  

 

של  מר חיים מלמן: שיבוץ  היא בעצם  פה  הדיון  של  המסגרת  על,  מדברים  אנחנו  ראשון  דבר 

השכונה   בתוך  הציבור  שכונה  2010מבני  אותה,    2010.  מכירים  כולכם  כולכם   2012בטח  סליחה. 

כביש   בעצם  זה  פה,  רואים  שאנחנו  מה  אותה.  וכל    531מכירים  משותף,  פרדס  רחוב  מזרח,  מערב, 

אתם מכירים אותה היטב. שכונה שנמצאת   2012, שכונה 531-ותף לפרדס משהשטח שכלול בעצם בין 

הדיון   של  המסגרת  אלה.  בימים  כבר  פיתוח  בא בתהליכי  בתב"ע  שסעיף  בתב"ע.  סעיף  בעצם  היא 

פרוגרמה  הכנת  יהיה  התוכנית,  בתחום  ציבור  למבני  בנייה  היתרי  להוצאת  מקדים  שתנאי  ואומר 

הציבו מבני  ופריסת  ציבור  לצרכי  באים  מפורטת  בעצם  שאנחנו  מה  וזה  התוכנית.  תחום  בכל  ר 

חנו רואים הרבה מאוד פעילות  ומביאים כרגע בפני מליאת הוועדה המקומית לאישור. כבר היום אנ

מתקדם.   פיתוח  בתהליך  נמצאת  עצמה  שהשכונה  לכם  מזכיר  אני  הזאת.  השכונה  בשטח  בנייה  של 

ם לבצע בחלק מהמקומות סלילה של שכבה  , כרגע כבר מתחיליהנחנו כבר את כל התשתיות בשכונה

תרי בנייה, וחלקם  ראשונה של אספלט. ומה שאנחנו רואים פה זה בעצם מגרשים שמקודמים בהם הי

נמצאים   כרגע  זאת אומרת אנחנו  והתחיל הביצוע בשטח במקום.  בנייה  היתרי  כבר התקבלו  אפילו 

ם. יזמים פרטיים כבר מקדמים  במצב היום, שהתשתיות והפיתוח נמצאים במצב מאוד מאוד מתקד

וד בקשות היתרי בנייה ומתחילים תהליכי ביצוע בשטח השכונה הזאת.  ולאט לאט אנחנו רואים ע

אכלוס שלנו של השכונה הזאת, אנחנו נצטרך גם כמובן לתת שירות במסגרת של ועוד בקשות. ועם  



 לוגו חברת התמלול                     עיריית רעננה                                                                   
 7.9.2022, מיום  2022002ישיבת ועדה מקומית )מליאה( 

 
 

 46 
 

ה הדיון  במסגרת  לעשות  מבקשים  בעצם  אנחנו  מה  בשכונה.  הציבור  הזה מבני  הדיון  במסגרת  זה? 

פריסה של מוסדות הציבור שנמצאים בתוך שטח השכונה. מה   ולאשר בעצם  לבוא  אנחנו מבקשים 

שנקרא  ש מה  בעצם  הם  החומים  הכתמים  שכל  השכונה,  של  הבינוי  תכנית  זו  פה  רואים  אנחנו 

יוצא, שכבר ר פועל  היה  בהכנת התב"ע  כבר  והגודל שלהם  ציבור.  או מה השב"צים, שטחים במבני 

מאוד יחסית  מגרש  שהוא  לדוגמא  הזה  במגרש  אומרת  זאת  שמה.  להיות  שהוא    הולך  גדול,  מאוד 

, ואנחנו מבקשים לאחד אותו דרך אגב. זה שטח שהוא באופן טבעי מתאים לבית  מגרשים  2-מפוצל ל

 ספר ולאשכול גנים לדוגמא. 

 

 זה בן גוריון?    מר ארז ברט: 

 

ליחה, בן גוריון פה. זה חיתוך של התשריט, זה תקלה טכנית  בן גוריון פה. ס מר חיים מלמן:

רשים שדיברתי כאילו לאחד אותם בכלל הם  הדבר הזה. זו תקלה טכנית. בן גוריון פה סליחה. המג

דונם, עם הרבה    8.2נמצאים פה. אבל לדוגמא יש פה מגרש אחד מאוד מאוד גדול בשטח של כמעט  

ודי ברור שמה שיכול להתאים פה זה בעצם בית הספר   מאוד שטחים שנוצקו לה במסגרת התב"ע.

אתכם   אעבור  ואני  השכונה.  לתושבי  שירות  לתת  שאמור  בקטע  היסודי,  עצמם.  השטחים  על  רגע 

תיכון אביב, שהשטח   זה  פה  כל האזור  תיכון אביב.  זה בעצם  הזה  כל האזור  המערבי של השכונה, 

הזה, מג זה המגרש  דרום מזרח,  לכיוון  אליו  והייעוד שלו הוא בעצם הרחבה של  3006רש  שצמוד    ,

כת לתיכון. אין צורך בבנייה תיכון אביב. לכל אותם תיכוניסטים שיגורו בשכונה, ויצטרכו בעצם לל

של תיכון חדש. אבל יש צורך, יהיה צורך, בהרחבה של תיכון אביב בצורה כזאתי שבעצם ייתן מענה  

 לכלל הילדים שילמדו פה בשכונה. 

 

 זה מה שעכשיו המגרש פה שהוא חנייה בעצם? משמש כחנייה?  מאיר:  גב' מירב

 

 ן. שנמצא ממזרח לתיכון אביב. מגרש פה שבחלקו הוא חנייה, כ מר חיים מלמן:
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 כמה סך הכל יחידות?    מר אלי אלוש:

 

עצמה?   מר חיים מלמן: מגרש  1,562השכונה  הזה  המגרש  שב"צ    3004.  כן  גם  שלו  בייעוד 

גנים לחינוך מיוחד, ופלוס    2כיתות גן,    14חנו רואים פה זה בעצם אשכולות גנים עד  כמובן. מה שאנ

ורכי דת וקהילה. המגרש הזה הוא מגרש שבעצם צמוד לבית צימרמן.  מ"ר של רב תכליתיים לצ  250

בית   של  להרחבה  ישמש  והוא  צימרמן,  בית  של  בבעלות  הוא  אבל  כשב"צ,  הוא  גם  מסומן  הוא 

ו אותו פה כי הוא חלק מהפריסה של השטחים החומים וחייבים להראות את זה.  צימרמן. אנחנו שמנ

לה נוכל  כעירייה  אנחנו  שלא  ברור  צימרמן.  אבל  בית  בעצם  זה  בו  להשתמש  שיוכל  מי  בו,  שתמש 

עיר, מליאת הוועדה  3003המגרש הזה מגרש   עירונית. בעתיד תבוא מועצת  , מגרש שמיועד לרזרבה 

היה, יחליטו מה רוצים לעשות עם הדבר הזה, יקבעו תב"ר ייעודי לדבר, המקומית או מי שזה לא י

המגרש הזה כרגע מסומן כמגרש רזרבי. המגרש הזה מגרש    יביאו אותו לאישור מועצת עיר וכו' וכו'.

הוא מגרש שמיועד בשטח כמו שאמרתי קודם, קצת מעל  3002  ,8   + יסודי  לבית ספר  מיועד  דונם, 

ל ספורט  אנחנו...    32עד    24-אולם  קהילה.  לצרכי  רזרבה  פלוס  יהיה    32עד    24כיתות  הכול  כמובן 

. ובית הספר יתנהל, מספר הכיתות יתנהל בעצם לצורך  בהתאם לצרכים בפועל של מה שיהיה בשכונה

בפועל.   האלה    2האמיתי  לאשר  3005-ו  3001המגרשים  מבקשים  עד    אנחנו  גנים  אשכולות    14בהם 

גן,   מיוחד    4כיתות  דת,  חינוך  מרפאות,  פסיכולוגי,  שירות  חלב,  לטיפת  אופציונליים  שטחים  ועוד 

ני מזכיר לכם שבעצם לכל פרויקט כזה, אנחנו נצטרך  מרכז להתפתחות הילד וכיוצא בזה. וכמובן א

שכבה  שהיא  איזה  בעצם  וזה  אותו,  לאשר  בשביל  למועצה  אותו  ולהביא  דבר,  של  בסופו  תב"ר 

לעש מתבקשים  שאנחנו  כרגע  סטטוטורית  פה  לאשר  מבקשים  שאנחנו  מה  וזה  התב"ע.  במסגרת  ות 

ע צרכים  באותם  האלה  השטחים  של  ההלבשה  ואת  העיקרון,  לתת את  מנת  על  שמחויבים  ירוניים, 

, המגרש הזה כולנו מכירים  3000שירות לקהילה ולתושבי השכונה. מגרש נוסף שנמצא פה הוא מגרש  

ב. מקום בלב, מגרש שהוא בתכלס די בעייתי מבחינת  אותו בתור האזור איפה שנמצא היום מקום בל

 המימוש שלו. אפשר לראות פה את הקו האדום הזה, 
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 רגע, ... נמצא בתוך החום?   ש:מר אלי אלו

 

 בתוך השב"צ הזה כן, הוא יעבור לידיים עירוניות לפי התב"ע, המקום עצמו.   מר חיים מלמן:

 

  -המקום עצמו  מר אלי אלוש:

 

   -בעלי הקרקע קיבלו מגרש... כאילו שמאי ן:מר חיים מלמ

 

 קיבלו מגרש חלופי?    מר אלי אלוש:

 

 כן.  מר חיים מלמן:

 

מדהים.   ם ברוידא: מר חיי מקום  זה  הזה,  המקום  את  להרוס  שאסור  דעתנו  על  עמדנו  אנחנו 

ר. אז  ולכן שינינו פה את כל התוכנית להשאיר אותו. זה יכול להיות גם מרכז קהילתי בסופו של דב

 -אני עמדתי על הרגליים האחוריות מה שנקרא לכן

 

 זה יהיה קשה.    מר אלי אלוש:

 

  -זהמקום כ מר חיים ברוידא: 

 

 כבר דובר על זה כמה שנים.  גב' דבי סלוצקי: 

 

המגרש האחרון שאני רוצה לעבור אתכם באמת, ואחרי זה נוכל בעצם דיון או   מר חיים מלמן:
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ניכר ממנו נמצא מחוץ, בתוך  הצבעה. המגרש הזה יש לו מ ורכבויות משלו. כמו שאתם רואים חלק 

כביש   של  בעצם  הבניין  מחוצה 531קווי  ובינוי  שאנחנו    .  מה  הקלה.  של  במסגרת  לעשות  נצטרך  לו 

כשטחים   בתב"ע,  שמותרים  בהיקפים  מסחריים  חלקים  עם  כמובן  בניין  זה  אותה  לייעד  מבקשים 

מ"ר תלוי כמובן בקו הבניין. ואנחנו    2,400מ"ר או    620נוער,    , תנועתלקהילה, שטחים רב תכליתיים

בהקלה, שהיא לא תאושר בוועדה המקומית, היא  המספרים האלה כי שוב הדבר הזה תלוי   2-נקבנו ב

מקו  ההקלה  הזה,  הדבר  מקומית  תכנית  לא  שזה  מכיוון  גבוהות,  יותר  הרבה  בהיררכיות  תאושר 

   -בקשים לאשר פה. הרחבה לתיכון אביבהבניין הזה. וזה בעצם מה שאנחנו מ

 

 זה בתוך תחומי העיר עדיין?  גב' דבי סלוצקי: 

 

כן,   מר חיים מלמן: גנים כן,  אשכול  אביב,  לתיכון  הרחבה  בוודאי.  רעננה  העיר  תחומי  בתוך 

מ"ר רב תכליתי, מוסד לציבור להרחבה של    250כיתות חינוך מיוחד, עם    2כיתות גן,    14בהיקף של  

מגרשים שאנחנו    2רמן, מגרש רזרבי עירוני, מגרש לבית ספר + צרכי קהילה + אולם ספורט.  בית צימ

גן,    14ציה לעד  נבקש לאחד אותם עם אופ ועוד שטחים לטיפת חלב,    4כיתות  כיתות לחינוך מיוחד 

שטח שפ"ח, מרפאות, שטחי דת, מרכז להתפתחות הילד וכו'. ועוד המגרש שתיארתי קודם, שנמצא 

 ום בלב, וזה בעצם מה שאנחנו מבקשים מהחברים מהפורום הזה.  עליו מק

 

 תודה חיים, שאלות בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

מרקט  ניר קריסטל: מר  סופר  מרקחת,  בית  קטן  מסחרי  מרכז  מסחר?  עם  קורה  מה  חיים 

 משהו? 

 

מסחרית,  מר חיים מלמן: חזית  פה  יש  הקרקע  בקומת  הזה  המקטע  בכל  מצוינת,  שאלה 

עד  ובנו מותר  החומים  במגרשים  בכלל  הזה,  באזור  לזה  רוצים    20%סף  לא  אנחנו  מסחר.  שטחי 
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ג ם שטחים משרדיים. אבל היקף המסחרי שיש פה כל החזיתות, כל  לראות בתוך שטחי בית הספר 

הבניינים האלה שנמצאים פה, יש להם חזית מסחרית. וזה שטחים מסחריים שאמורים לתת בעצם 

 תשובה לשכונה.  

 

 שכונה בקאנטרי? כדוגמת השכונה שמה ליד הקאנטרי?   אלי אלוש: מר

 

 כן, כן.  מר חיים מלמן:

 

וליד    כן, מר ניר קריסטל:  התעשייה  אזור  ליד  שוכנת  תשכח  אל  הקאנטרי  ליד  השכונה  אבל 

וליד הכול, וזה בדיוק בקצה השני של העיר. כשאתה מדבר על המסחר שהוא בעצם   סופר מרקטים 

למגורי רחוב נלווה  את  קח  בעיר.  פה  שקיימים  אירועים  מהרבה  היום  לכם  להגיד  יכול  אני  ם, 

בפ9אוסטרובסקי   אוסטורבסקי  את  קח  בשפע,  ,  כאלה  דוגמאות  לך  לתת  יכול  אני  למטה.  ינה 

וכל   06:30-ולא הגיע ב  16:00-שהתושבים סובלים, העירייה מקבלת תלונות אין ספור. הספק הגיע ב

והשאלה אם א לתת  מיני כאלה.  צריכים  אני חושב שאנחנו  לתת, לא שאלה,  צריכים  לא  איזה  נחנו 

בוודאי   בשכונה,  מרכזי  יותר  קצת  פתרון  את  שהוא  לקחת  רוצה  לא  גם  אתה  הבסיסיים.  לדברים 

בעיה   יש  יודעים שבשכונה הזאתי  כולנו  ואנחנו  גוריון.  בן  נניח של  בצד המזרחי  האנשים שנמצאים 

ר פרטים מאוד קשה. אם אנחנו ניקח אותם מצד לצד, אנחנו בעצם תנועתית לא פשוטה. יש פה אתג

 ות דברים בסיסיים.  מרעים את המצב של אלה שיגורו שם. אני חושב שלפח

 

 איפה כביש המאסף?   גב' דבי סלוצקי: 

 

   -כמו סופר מרקט, בית מרקחת, אותם דברים שאנשים צריכים ביום יום מר ניר קריסטל: 

 

  -מתכננים עכשיו כביש מיועד אנחנו מר חיים ברוידא: 
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קרוב   מר ניר קריסטל:  שיותר  כמה  במרכז  להם  למקד  כן  איך שהוא  צריך  אתה  לבן  מספרה, 

 גוריון, באופן שכולם יוכלו להגיע אליו. 

 

עכשיו מר חיים מלמן: מדבר  שאתה  שמה  להזכיר  רוצה  רק  תפיסה  אני  על  מדבר  אתה   ,

 בר במסגרת התב"ע. תכנונית. התפיסה התכנונית הזאתי קובעה כ

 

 אני יודע.  מר ניר קריסטל: 

 

   -ת פריסת מבני הציבורכרגע מה שאנחנו מתבקשים לעשות פה, זה לאשר א  מר חיים מלמן:

 

 אני יודע ולכן אני אומר, אולי לעשות הצרחה.   מר ניר קריסטל: 

 

 והדיון הוא דיון באמת נכון.  מר חיים מלמן:

 

 הצרחה בין מסחר לבין זה.   לא, אולי לעשות מר ניר קריסטל: 

 

 היום זה כבר...   מר חיים מלמן:

 

איפה שמקום בלב. אולי לקחת אותו חלק    אתה מדבר על מסחר בפינה על יד, מר ניר קריסטל: 

 של השכונה... ולייצר שם איזה שהוא פרונט, לקחת איזה שהוא שטח ומתוך זה. 

 

 השאלה מה התב"ע אומרת.   מר אלי אלוש:
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 זה מה שאני שואל.  יסטל: מר ניר קר

 

 ניר זה שינוי תב"ע.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 י תב"ע. אז לא רוצה לעשות שינו מר ניר קריסטל: 

 

כל   מר חיים מלמן: שעם  פרטיות,  בידיים  קרקעות  הם  האלה  הקרקעות  כבר  מזה,  ויותר 

 טבלאות האיזון והשמאות שלהם וכו' נמכרו כמסחר. 

 )מדברים יחד(  

 

 אבל כן יהיה ממערב לתיכון אביב מרכז מסחרי, נכון?  הילדסהיימר:מר אריאל 

 

 כן.  מר חיים מלמן:

 

 זה ממש ס"מ שמאלה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מול הפארק, מול הפארק, הכול שמה יהיה מסחרי.    מר אלי אלוש:

 

 לא, לא, באזור של תיכון אביב יהיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 וב הפרחים גם כן יהיה איזה מרכז מסחרי קטן. באזור רח מר חיים מלמן:

 

 שאלה, מתי מתחיל האכלוס פה בשכונה הזאתי?   מר מיכאל רייזמן: 
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הצפי לאכלוס הוא בעוד, הבניין הראשון שכבר נמצא בביצוע, הם יצקו כבר   מר חיים מלמן:

 יסודות. הצפי הוא שתוך שנתיים אנחנו נתחיל באכלוסים. 

 

 ין ראשון.  בני מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן.  מר חיים מלמן:

 

 מתי צפי סיום אכלוס בשכונה הזאתי?  מר מיכאל רייזמן: 

 

בעצם  תראה מר חיים מלמן: כי  למה?  הזאתי.  השאלה  בעייתית  מאוד  מאוד  נקודה  זאת   ,

 הקרקעות פה הם קרקעות פרטיות. 

 

 כל אחד עושה מה שבראש שלו.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 קעות רמ"י.  הם לא קר מר חיים מלמן:

 

 זה כמו בנווה זמר.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אני לא מדבר על המיקום.  מר מיכאל רייזמן: 

 

אבל יש את הרוח של השוק. אתה מכיר את הרוח של השוק. הרוח של השוק   מלמן: מר חיים

ר  היום, אנחנו כבר עכשיו, תראה בשלבים כאלה ראשוניים, תראה איזה היקפים של היתרי בנייה כב

 נמצאים בצנרת.  
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 כמה? כמה?   מר אלי אלוש:

 

   -16, 15, 41, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר חיים מלמן:

 

 רוב השכונה, עזוב רוב השכונה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

יהיו בעתיד, חלקם כבר נמצאים כאילו   מר חיים מלמן: בעצם כאלה שהם  זה  וכל הכתומים 

 ת השוק מדבר. השוק אומר אני רוצה לאכלס מהר.  בתהליך. זאת אומר

 

 שנים, סתם אני זורק.  5עזוב, הצפי שלך  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לכל השכונה?  ר חיים מלמן:מ

 

 כן.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 קצת יותר.  מר חיים גולדמן: 

 

 אולי טיפ טיפה יותר.   מר חיים מלמן:

 

חשוב כרגע אני לא מתייחס כרגע בדקויות... תראו  שנים, לא    6אוקיי בסדר,   מר מיכאל רייזמן: 

י. זה שהם צריכים שטחי ציבור, אין  אני יש לי בעיה עם התוכנית הזאתי, ואני אגיד לך מה הבעיה של

ספק בכלל. זה שצריכים להיום מבני ציבור גם אין ספק בכלל. אני רק חושב שמבני ציבור צריכים  

יודע לא  צרכים. אנחנו  לפי  לא  לבנות אותם  אני  יהיו התושבים שיגורו בשכונה הזאתי.  מי  היום  ים 

שצריכים   שמה    28בטוח  שצריכים  בטוח  לא  אני  שצריך  גנ  6גנים,  בטוח  לא  אני  מיוחד.  לחינוך  ים 
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ספר   בתי  מספר  בה  נפתחו  ברעננה  פה  העיר  אחרת,  עכשיו  שאלה  שואל  ואני  יסודי.  ספר  בית  שמה 

כבר הרבה מאוד שנים, בנושא של חטיבות ביניים. אנחנו יסודיים, אף אחד לא נתן אף פעם פתרון  

 כון. חטיבת ביניים שכחנו. בונים בתי ספר יסודיים, בונים גנים, אנחנו מוסיפים לתי

 

   -קיבלנו הכרה בצורך לחטיבת ביניים בנווה זמר מר אריאל הילדסהיימר:

 

לא מסוגל מר מיכאל רייזמן:  יודע אתה  לא  לי,  תן  רגע, אריאל,  עד    רגע,  לפני שאתה   10לספור 

 מדבר? 

 

 אני עונה לך.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שאלתי אותך. לא שאלתי אותך, לא  מר מיכאל רייזמן: 

 

 תגיד עובדות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל אמרת... מר חיים ברוידא: 

 

 לא שאלתי אותך אבל.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 שאלתי אותך. מיכאל אני גם לא  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל אם אתה עונה לי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה אומר דברים לא נכונים.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 למה אתה עונה לי?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני לא שואל אותך אם לענות לך, אתה אומר עובדות לא נכונות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נכונים לפרוטוקול.  ... אתה אומר דברים לא  מר חיים ברוידא: 

 

   -אני אמשיך לענות לך, אני אמשיך לענות לך מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ל אני לא שואל אותך.  אב מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני גם לא שואל אותך אם לענות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -תענה... תענה שמה מר מיכאל רייזמן: 

 

 לענות. אני לא שואל אותך למי  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא שואלים אותך, לא שואלים אותך.  מר חיים ברוידא: 

 

חטיבת ביניים בכפר בתיה, רק שתדע את העובדות,  קיבלנו גם הכרה בצורך ל  מר אריאל הילדסהיימר:

 שתדע את העובדות כדאי.  

 

  -אני רוצה מר מיכאל רייזמן: 
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 שלא תגיד סתם דברים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

אני רוצה לבוא ולהגיד דבר נורא... אני חושב שמבני ציבור צריכים להיבנות.  ן: מר מיכאל רייזמ

אופי התושבים לצרכי האנשים שנמצאים. לצורך העניין יכול להיות  אני חושב שזה צריך להיבנות לפי

להיות   יכול  צעירים.  ילדים  ללא  מבוגרים  אנשים  מאוד  בהרבה  מאוכלסת  תהיה  הזאתי  שהשכונה 

 כים את כל הגנים האלה.  שאנחנו לא צרי

 

   -הוא שרטט לך גבולות גזרה חבר'ה, לא בנינו פה מר אריאל הילדסהיימר:

 

לראות,  יזמן: מר מיכאל רי צריכים  ציבור  מבני  של  שבנייה  חושב  אני  להגיד,  רוצה  שאני  הדבר 

אים לעשות אותם תוך כדי תנועה, אחרי שאנחנו יודעים בדיוק, ורואים מה הצפי של התושבים שנמצ

 במקום הזה. יכול להיות שלא יהיו שמה, אף דתי לא יהיה שמה,  

 

 יכול להיות.  מר חיים מלמן:

 

 לא צריכים בכלל שירותי דת.  זמן: מר מיכאל ריי

 

 אין סיכוי.    דובר:

 

יכול להיות שכולם יהיו דתיים, ויצטרכו רק שירותי דת, אני לא יודע מה. לכן   מר מיכאל רייזמן: 

שצ אומר,  אנחנו אני  חושבים,  אנחנו  ציבור,  מבני  רוצים  אנחנו  ולהגיד  לבוא  להירגע,  טיפה  ריכים 

גני ילדים לצורך העניין, בסדר. לגבי בית ספר יסודי, אני לא יודע.    8-רוצים בינתיים לקבל אישור ל

 לגבי חטיבת ביניים, אני לא יודע אם נצטרך.  

 



 לוגו חברת התמלול                     עיריית רעננה                                                                   
 7.9.2022, מיום  2022002ישיבת ועדה מקומית )מליאה( 

 
 

 58 
 

 חטיבת ביניים. אתה מאשר פה גבולות גזרה.  ו לכן לא אישרת פה בית ספר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עו על בית ספר. לא, אני מאשר פה, לי אמרו פה בית ספר. לי הצבי מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני עונה על הכול.   מר חיים מלמן:

 

 לי פה הצביעו על גנים.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 על אופציה לבית ספר, על אופציה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני אענה על הכול.   מלמן:מר חיים 

 

 צריך להבין את מטרת הדיון.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בכל דבר.  אופציה יש  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, לא.  מר חיים מלמן:

 

 לא נכון.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אופציה יש הכול.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -זה גבולות הגזרה של מר אריאל הילדסהיימר:
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 אופציה זה הכול.   רייזמן: מר מיכאל 

 

 מה אפשר פוטנציאלית, זה לא אומר שאתה מיישם את זה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -לא נכון. כשבאים ואומרים לי שפה יהיה יכאל רייזמן: מר מ

 

 למה לא נכון?  מר חיים ברוידא: 

 

 ברור שכן.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

במתחם   מר מיכאל רייזמן:  פה  לי  תוספת  כשאומרים  זה  אביב,  ספר  לבית  תוספת  תהיה  הזה 

 לבית ספר אביב, על זה אני מצביע. 

 

   -כבראביב זה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -רגע, אומרים לי מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה אופציה.  מר חיים גולדמן: 

 

כל   מר מיכאל רייזמן:  את  תנו  בואו  אז  ילדים,  גני  לעשות  רוצה  אני  הזה,  באזור  לי  אומרים 

כל  ה את  נתתם  לא  האופציות.  כל  את  תיתנו  ביניים,  חטיבת  ספר,  בית  ילדים,  גני  תכתבו  אופציות, 

רק נתתם  הולכים    האופציות.  שאנחנו  שלי.  החשש  מה  שלי?  החשש  מה  עכשיו  ייעודיות.  אופציות 

יצטרכו   להיות שלא  ציבוריים, שיכול  איזה שהם מתקנים  בבנייה של  עכשיו לאשר משהו, להתחיל 

 כלל. אותם ב
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 אוקיי, אני יכול לענות?   מר חיים מלמן:

 

 בטח.  מר מיכאל רייזמן: 

 

לחאוקיי מר חיים מלמן: רוצה  אני  ל,  בעצם  שלי  התשובה  את  זה  2-לק  אחד,  עיקריים.   ...

זה בעצם לזה שאתה אומר   תדריך מינהל התכנון בכל מה שקשור לפרוגרמה לצרכי ציבור. שתיים, 

לחכו להתחיל  צריכים  השאנחנו  בדקה  שאנחנו  חושב  אני  טיפה,  טיפ  זה  עם  האכלוסים  90-ת  כי   .

כונה. אבל יתחיל עם התדריך של מינהל התכנון. יתחילו, אנחנו רואים כבר כמה היתרי בנייה יש בש 

שלו.   לפרוגרמה  גם  בעצם  כפופים  ואנחנו  סטטיסטיקות  לפי  עובד  ישראל  במדינת  התכנון  מינהל 

יחידות דיור, אנחנו נצטרך בית ספר יסודי עם    1,500-נה שיש בה ככשמינהל התכנון בא ואומר שבשכו

עונ32כיתות, מקסימום    24מינימום   יש פה את הטווח הזה. אני לא . זה בדיוק  ה על השאלה שלך, 

יודע כרגע כיום להגיד לך באמת כמה משפחות עם ילדים יהיו פה עם ילדים קטנים, בבית ספר יסודי  

שאני מה  אבל  אחר.  או  ישראל   כזה  במדינת  חדשות  בשכונות  שסטטיסטית  לך  להגיד  יודע  כן 

. מה שאנחנו מבקשים לאשר פה  כיתות  18-מ  בהיקפים כאלה, יש צורך בבית ספר יסודי של לא פחות

בין   ב32-ל  24זה  צורך  יהיה  האמת  18-,  ברגע  ייבנה  מה  18,  כרגע  האלה  הדברים  שוב,  אבל   .

ב את  לא  זה  הפריסה,  את  זה  פה  דבר  שמאשרים  של  בסופו  הרי  הספר  בית  בניית  הספר.  בית  ניית 

 נצטרך תב"ר.  

 

 תגיע בתב"רים.   מר ניר קריסטל: 

 

 ושמה אתה תפגוש אותו שוב.  מן:מר חיים מל

 

 צריך הכרה בצורך, וצריך אישור משרד החינוך.   מר אריאל הילדסהיימר:
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שאנחנו מבקשים, אני לא  תפגוש אותו בעוד הרבה מאוד מקומות. כרגע הדבר   מר חיים מלמן:

 רוצה להגיד שזה טכני, כי זה לא בדיוק טכני.  

 

   -אז אני שואל שאלה מר מיכאל רייזמן: 

 

 למעט הרחבת אביב שאושר מיכאל.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

אני שואל שאלה, למה לא לבוא ולהגיד, אנחנו מתכננים פה שטחים ציבוריים,  מר מיכאל רייזמן: 

הייעוד שלהם, כאשר יבוא ייעוד ניתן תב"ר נגיד זה הייעוד, זה התב"ר. ונבנה את   עוד לא יודעים מה

 מה שאנחנו רוצים.  

 

  -אלה הנחיות אבל שבאות לוועדות ברוידא: מר חיים 

 

דבי,   מר אריאל הילדסהיימר: הגברת  ניגשה  שעשינו.  מה  בדיוק  זה  שאמרת  מה  מיכאל,  משפט  רק 

ד פרטני על שטחי הציבור בשכונה הזו, בסדר? ובאנו ואמרנו זה והגישה בדין בקשה לקיים דיון מיוח

ים. למעט, אני עושה הפרדה, אביב אתה צודק יש  הטווח, זה הפוטנציאל, אתה לא חייב לממש גני ילד 

חייב   לא  אתה  היתר  האוכלוסייה.  של  לגידול  בהתאם  הרחבה,  החינוך  משרד  אישור  בצורך  הכרה 

 לבנות. 

 

  -רוצה להגיד, אנחנו מסכימיםאני  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אפשר להציע שנפתור את הבעיה?   מר ארז ברט: 
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מסכימים מר מיכאל רייזמן:  מסכי  אנחנו  הזה.  המקום  את  צריך  אביב  ספר  זה. שבית  עם  מים 

  -אני חושב שלגבי כל השטחים הציבוריים, אני הייתי מבקש למחוק את כל המלל

 

 נו באמת, באמת.   מר חיים ברוידא: 

 

ויצא תב"ר.  ר מיכאל רייזמן: מ ציבורי  צורך לשטח  כל השטחים הציבוריים, כשיבוא  לגבי  שיש 

   -גנים X-ים להוציא תב"ר לתבואו תגידו אנחנו רוצ

 

 נו באמת, נו באמת.   מר חיים ברוידא: 

 

  -בשטח הזה מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה אנחנו נשב פה כל ישיבה, נו באמת.  מר חיים ברוידא: 

 

מה שאתה מציע זה מה שעלה בוועדה המקומית, זה בדיוק מה שנעשה. באה  הילדסהיימר:מר אריאל 

   -דבי ואמרה: לא

 

 מותר לה.  ייזמן: מר מיכאל ר

 

   -ברור שמותר לה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 היא לא אמרה לך...   גב' רונית ויינטראוב: 
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 מתקני ציבור, וזה מה שעשו פה.  לא, היא רצתה לראות הצעה לפרצלציה של  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מתקני ציבור אבל לא לקרוא להם בשמות.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -רגע, מיכאל אתה עושה צחוק, תגיד לי באמת מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא עושה, תגיד לי למה אתה מדבר אליי לא יפה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 צחוק.   אתה עושה צחוק. לא, כי אתה עושה מר חיים ברוידא: 

 

 אני דיברתי אליך לא יפה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -לא, תקשיב מר חיים ברוידא: 

 

 ה עושה צחוק?  מה ז מר מיכאל רייזמן: 

 

  -אני יו"ר הוועדה, אתה מנסה פה לייצר את הדברים מר חיים ברוידא: 

 

 איזו ועדה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -ידעוד פעם אתה מצביע אוטומטית תמ מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה קשור?  מר מיכאל רייזמן: 
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  -נגד, נגד... ומה שאתה מנסה לטרפד פה מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה קשור.  יזמן: מר מיכאל רי

 

 אתה מנסה לטרפד פה באופן סיסטמתי כל דבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 מבלבל את המוח. חיים אתה  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אני ראש העיר פה מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה מבלבל את המוח מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אני ראש העיר פה מר חיים ברוידא: 

 

   -לציבור כאן מר מיכאל רייזמן: 

 

יודע את  מר חיים ברוידא:  אני לא מדבר פה, אתה גם ממילא גמרת את הקריירה שלך, ואתה 

 זה... 

 

 מה זה קשור בכלל?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ר כל הזמן... כל דבר להגיד נגד.  די תפסיק כב מר חיים ברוידא: 

 

  -תן כבר שיהיה דיון ענייני. אתה פשוט גב' רונית ויינטראוב: 
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 זה דיון ענייני?   וידא: מר חיים בר

 

 מה אתה חושב?   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -זה בן אדם שהיד שלו מתרוממת נגד על כל דבר מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה קשור בכלל?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ואי אפשר, אתם לא רוצים, אל תאשרו את זה.   חיים ברוידא:  מר

 

 על מה אתה מדבר?   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אבל אל תבלבלו במוח עם כל מיני דברים ידא: מר חיים ברו

 

 אין לך מוח. איך יבלבלו אותו? אין לך מוח.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 איך אתה מדבר, באמת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 איך הוא מדבר אליי.   ל רייזמן: מר מיכא

 

 קצת צורה מכובדת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ליי. אם אין לו מוח, איך הוא יכול לבלבל אותו בכלל.  איך הוא מדבר א מר מיכאל רייזמן: 
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 לא מכובד, לא ראוי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל ככה, מי לא מכובד?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה מכובד שראש העיר...   : גב' רונית ויינטראוב

 

 הוא מדבר לא מכובד.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -תקשיב מר חיים ברוידא: 

 

 אני מדבר לא מכובד?   מן: מר מיכאל רייז

 

 הצלחתי להוציא אותך מדעתך.  מר חיים ברוידא: 

 

  -מה קרה לך? על מה מדובר  מר מיכאל רייזמן: 

 

 תי להראות מי אתה. הצלחתי להראות מי אתה. הצלח מר חיים ברוידא: 

 

 די, מה יש לך?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי אתה?  מר חיים ברוידא: 

 

 תתנהג כמו ראש עיר. איך אתה...  : גב' רונית ויינטראוב
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 תירגעו מה קורה לכם?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 תתנהג בצורה נורמלית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תקשיבו, רונית תשבי.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 הצלחתי להוציא ממך מי אתה.  מר חיים ברוידא: 

 

 תתנהג בצורה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה הורס את העיר.   רונית ויינטראוב: גב' 

 

  -אדם שבא אליי בשנה שעברה מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה רק לא מבין מר מיכאל רייזמן: 

 

 .  לקיר לך קח את הכוס גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  100%בסדר גמור  מר חיים ברוידא: 

 

 על מה אתה מדבר?   מר מיכאל רייזמן: 
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תעשה   גב' רונית ויינטראוב:  מה  לך  עליך?  עובר  מה  לך?  יש  מה  שמדברים,  מה  על  ציטוטים  קצת 

 עובר עליך? בזה אתה מתעסק? 

 

 די! חאלס.  מר חיים גולדמן: 

 

 י מועצה? להתנצח ולהתריס כלפי חבר גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -תפסיקי כבר, תפסיקי כבר  מר חיים ברוידא: 

 

 ני לא אפסיק.  כולם פה מייצגים את הציבור, א גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הילדים שלך רואים אותך, ואני מדבר איתם, תפסיקי כבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה בושה, גם הילדים שלך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 די! מר חיים גולדמן: 

 

 אתה רוצה להתחיל גם להיכנס לתוך המשפחות?   ב' רונית ויינטראוב: ג

 

  -שמענו מר חיים גולדמן: 

 

 תתבייש לך. לאיזה רמה אתה יורד?  ראוב: גב' רונית ויינט

 

   -רונית, אנחנו מבקשים  מר ארז ברט: 



 לוגו חברת התמלול                     עיריית רעננה                                                                   
 7.9.2022, מיום  2022002ישיבת ועדה מקומית )מליאה( 

 
 

 69 
 

 

  -שבי מר חיים ברוידא: 

 

 לא רוצה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מים, להביא לה כוס מים בבקשה.   שבי, כוס מר חיים ברוידא: 

 

 -חברים אנחנו מבקשים מר חיים מלמן:

 

 על...  אם אפשר לנפנף  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אנחנו מבקשים לענות למיכאל, ואני מבקש רגע ממיכל שתתייחס גם כן לחלק   מר חיים מלמן:

 מהשאלות שהועלו פה.  

 

 עברת את הגבול, עברת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תשבי כבר, נו תשבי.   ר חיים ברוידא: מ

 

 זו בושה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 די, תשבי.  מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה לא יכול נית ויינטראוב: גב' רו
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 ישיבות מועצה.  10נשאר לך עוד  מר חיים ברוידא: 

 

 א. ... אתה יודע למי ניתנה הנבואה. יכול להיות ויכול להיות של גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שבי, שבי.  מר חיים ברוידא: 

 

   -התושבים יחליטו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 די את אדריכלית העיר, היא באמצע לדבר. רונית תכב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שבי, שבי.  מר חיים ברוידא: 

 

איך אתה מעז? איך אתה  זה בושה, איך אתה מעז לדבר ככה לנבחר ציבור?   גב' רונית ויינטראוב: 

 ז להגיע לשיח כזה? תסתכל לאן זה הביא אותך. תסתכל. הסיעה שלך לא איתך. מע

 

   -נות לחלק מהשאלות שנשאלואני רוצה לע גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

 . ומטרדנותתעשה גם פפרצ'י  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תכבדי את אדריכלית העיר בבקשה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 וצה לענות לכמה שאלות שנשאלו כאן.  אני ר גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

 מישהו צילם לפחות? אף אחד לא צילם?  מר חיים ברוידא: 
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 את יכולה להגביר את הקול בבקשה?  : מר מיכאל רייזמן

 

  -כן, כן, אני אומרת שאני רוצה לענות לכמה מהשאלות גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

 הזוי, הזוי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

שנשאלו כאן. קודם כל התוכנית הזו נותנת מענה מקסימלי שבצורכי הציבור,  גוטמכר: גב' מיכל קלי 

צורכי הציבור שנדרשים לאכ כולל התוספת של השב"ס שאפשרי מתוקף  סך  לוס מלא של השכונה, 

מבני  אכלוס  וגם  בשלבים,  מתממשת  שהשכונה  יודעים  שאנחנו  מכיוון  התחלה.  בתור  זה  החוק. 

ב בשלבים  מתממש  בסיס  הציבור  שהיא  עבודה,  תכנית  שהיא  איזה  להכין  חייבים  אנחנו  התאם, 

י שתבטיח ששלב ראשון של מימוש לא מונע את לייחוס. התוכנית הזאת היא בסיס עבודה שלנו, כד

השלבים האחרים. לדוגמא יש לנו המגרש הכי גדול, הוא מגרש שנותנים לבית ספר. אנחנו לא יכולים  

 מימוש אותו בית הספר.  למקם שם... ושתמנע בעתיד את

 

דבר נורא  אני הבנתי את זה, וזה ברור לי לחלוטין. רק מה שאני מנסה להגיד,   מר מיכאל רייזמן: 

פשוט, אני לא רוצה להפיל שום דבר, אני חושב שכל מה שאומרים זה נכון. רק אני אומר בואו נעבוד 

אהלן וסהלן אין לי בעיה. חושבים  טיפה רגוע, לאט לאט. אני אומר יש בית ספר אביב צריך תוספת  

בסד זה  הגיוני  אומר  אני  גנים,  אשכול  לעשות  מסוימת  בנקודה  שצריכים  גנים,  שאר  על  לגבי  ר. 

הדברים האחרים, בואו נחשוב אולי כן אולי לא נצטרך את הדברים האלה. ולכן אני אומר, זה שיהיו  

זה כותרות,  להם  ניתן  לא  בכלל.  ספק  לי  אין  ציבור,  מבני  הכותרות   פה  להגיד.  מנסה  שאני  מה  כל 

  -האלה

 

 אבל אתה חייב לתת.   מר חיים גולדמן: 
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ה מר מיכאל רייזמן:  צריך  הכותרות  לא  לכן  תב"ר,  כשיגיע  תב"ר.  שיבוא  ברגע  יינתנו  אלה 

   -כותרות. כשיגיע תב"ר

 

 אבל אין כותרות...   גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

  -יש כותרות מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה הכותרות?  ל קלי גוטמכר: גב' מיכ

 

רכו חטיבת  תקשיבי רגע אחד, יש פה ייעוד, כתוב בית ספר יסודי. ואולי יצט מר מיכאל רייזמן: 

 ביניים ולא בית ספר יסודי? 

 

 אז אני אענה לך.   גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

חידי שאני  אז אני אומר, ולכן אני אומר בואו נוריד את הכותרות, זה הדבר הי מר מיכאל רייזמן: 

 אומר. 

 

   -מיכאל, תן לי לענות גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

 נתרכז על הכותרות.  אז אתם אומרים, לא אנחנו  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -מיכאל תן לי לענות לך גב' מיכל קלי גוטמכר: 
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 לא מבין.  מר מיכאל רייזמן: 

 

ושאים שהנחנו בתחילת העבודה  ... חטיבת ביניים ובית ספר יסודי. אחד מהנ גב' מיכל קלי גוטמכר: 

ה של  הכחול  הקו  של  השכונה,  של  לגבולות  רק  לא  לב,  תשימו  היה  זה  התכנון,  צוות  תוכנית את 

הספציפית הזאת, אלא תשימו לב לסביבה בכלל. כי בסוף התושב שגר כאן ושולח את הילד שלו לבית 

   -ספר, לא מעניין אותו שפה עובר קו כחול

 

   -חושבת שזה צריך להיות שטח ציבורי אני : אנה פוזמנטירגב' 

 

 -של התוכנית... מעבר לקו גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 )מדברים יחד(  

 

רגע, רק שנייה, מה שראינו, ראינו שיש מספיק מוסדות ציבור שהם מעל בית   כל קלי גוטמכר: גב' מי

   -א זה שמתאיםספר יסודי, שנמצאים בסביבה. נדרש כאן בית ספר יסודי, והמגרש הגדול ביותר הו

 

 לא אמרתי ספק.   מר מיכאל רייזמן: 

 

, זה העוגן של מוסדות החינוך האחרים של רגע, רגע, זה עוגן ראשון. עוגן שני גב' מיכל קלי גוטמכר: 

עד גיל    0גני ילדים. ששם באנו מתוך תפיסה שאמרנו שהיום אנחנו רוצים לתת שירותי מעטפת מגיל  

אלא שמתחם של גני הילדים יהיה גם טיפת חלב, וגם אולי שירות   בית ספר, לתת לא רק גני ילדים,

  -פסיכולוגי

 

 לטתם כמה ילדים יצטרכו חינוך מיוחד. אבל אתם כבר הח מר מיכאל רייזמן: 
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 לא, עוד לא, לא, לא.   מר חיים מלמן:

 

 אמרתם, רגע סליחה, למה אתה אומר לי לא?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 סגרת.  כי קבענו מ מר חיים מלמן:

 

 אתם כותבים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 כתבנו מסגרת.   מר חיים מלמן:

 

  -מבקשים עכשיו תקשיבו רגע, אנחנו מר מיכאל רייזמן: 

 

 ... במסגרת תב"רים.   מר חיים מלמן:

 

אנחנו מתעקשים על טרמינולוגיה. אתם רוצים כבר עכשיו לייעד ולהגיד מה  מר מיכאל רייזמן: 

 לכם להוריד את הכיתוב הזה?  לפי הכיתוב. מה אכפת

 

 אני לא יכול להוציא היתר בנייה לשום בניין בלי זה.   מר חיים מלמן:

 

 איזה בניין אתה הולך לבנות? איזה בנייה אתה הולך לבנות?  רייזמן:  מר מיכאל

 

 כל השכונה.  מר חיים גולדמן: 

 

 זה הולך להיות פה מבנה ציבור.  מר מיכאל רייזמן: 
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 אני צריך לבנות פה מבני ציבור.  :מר חיים מלמן

 

 אוקיי מצוין.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -בשלב הבא מר חיים מלמן:

 

   -אתה חייב לשים כותרת למבנה הציבורי : זמנטיראנה פוגב' 

 

אתה לא חייב כותרת, אתה לא חייב להגיד שזה גן, אתה לא חייב להגיד שזה  מר מיכאל רייזמן: 

 גן. 

 

 תן לי לשאול גם מיכאל.   : גב' רונית ויינטראוב

 

 תגיד מבנה ציבור.   מר מיכאל רייזמן: 

 

יבורי, בעתיד ייבנה פה בניין ציבורי. אני לא חייב אני משאירה אותו כשטח צ : אנה פוזמנטירגב' 

 לשים לו כותרת לבית ספר או גן. מה אומר החוק?  

 

 דונם גני ילדים?   8... אני אשים עכשיו על  מר חיים מלמן:

 

   -לא, לא, יש לי שאלה רונית ויינטראוב: גב' 

 

 מה אומר החוק? אני חייבת לשים כותרת לשטח הזה?  : אנה פוזמנטירגב' 
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 אני חייב לשים כותרת?   מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 הוא מתייעץ.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 אבל אני אוטומטית מצביעה נגד, כי הם לא עונים לי.  : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד( 

 

אנחנו   מר מיכאל רייזמן:  בנייה.  היתר  רוצים  לא  עוד  אנחנו  בנייה.  היתר  מבקש  כבר  אתה 

 יה פה מבנה ציבור. אומרים יה

 )מדברים יחד(  

 

אני מבקש, אז אנחנו חוזרים, אתה מדבר עכשיו על היתרי בנייה, ואנחנו לא  מר מיכאל רייזמן: 

 מדברים על היתרי בנייה בכלל. 

 

אם זה יהיה בית ספר לחינוך מיוחד או בית ספר דתי ממלכתי מוכר לא מוכר,   ים מלמן:מר חי

 היה בית ספר, זהו.  זה לא פה נקבע. פה נקבע שי

 

 אבל זה היתר בנייה. אנחנו לא רוצים היתרי בנייה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 שלבים לעבור אחרי זה מיכאל.   3יש לך  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -חיים, יש לי שאלה ויינטראוב: גב' רונית 
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 אבל זה לא השלב.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ר גב' רונית ויינטראוב:  אני  פרוגרמה  אריאל  שיש  מבינה  אני  משהו.  להבין  רוצה  אני  לשאול.  וצה 

למבנה ציבור, והשטחים החומים צריכים להיות... והכול. אני שואלת אם ההנחיות של מינהל התכנון  

   -לרשום, אני לא זוכרת שזה היה. אני זוכרת שהשכונה הייתה מחייבות אותך

 

 זאת התשובה אבל.   מר חיים גולדמן: 

 

 ... אין היתר בנייה.   יזמן: מר מיכאל רי

 

 רגע.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע, אבל תקראי.   מר חיים גולדמן: 

 

  -אני זוכרת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה לשאול עוד פעם ועוד פעם, תקראי. אבל תקראי... ל מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד( 

 

 חדש לי. מה זה...  רגע סליחה תן לי לשאול, כי זה דבר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נכון, וזה לא היה בסדר.   מר חיים גולדמן: 
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  -רגע סליחה מר חיים מלמן:

 

 בעבר עבדנו נגד החוק.   מר חיים גולדמן: 

 

 להפסיק לצעוק, אני גם רוצה לשמוע, אתה מפריע. אתה מוכן  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 תצעקי, תפסיקי, אל תבלבלי את השכל.  מר חיים גולדמן: 

 

 אז תשתוק כבר.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 את רוצה לשמוע, תלכי לשמה תשמעי, אל תגידי לי מה לעשות.  מר חיים גולדמן: 

 

 נמאס לי לשמוע אותך כבר.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אל תגידי לי מה לעשות.   גולדמן: מר חיים 

 

 תפסיק לצעוק.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אני אמשיך לצעוק כמה שאני רוצה... אל תגידי לי מה לעשות. מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

בקדנציות הקודמות הם עבדו נגד החוק. עבדו נגד החוק, ואני טענתי את זה   מר חיים גולדמן: 

וה זמר לא עשו את זה. ולכן כשבאו לעשות דברים, צריכים בית ספר, לא  אז בזמן אמת. בשכונת נו 

 היה קרקעות.  
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 ן... לפני שהיו מתקני ציבור, מסכים ברור, ברור.  ולכ מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא היה קרקעות.   מר חיים גולדמן: 

 

 ברור.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ניר אתה יודע...    מר חיים גולדמן: 

 

 רגע ניר רוצה להגיד משהו.  רוידא: מר חיים ב

 

 ל מה להצביע גם.  יש שמה דיון פרטי, רוצים לשמוע ולא שומעים. אז אין ע : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -אני... ואני אומר לכם אני אחד מכם, זה נראה נורא. זה נראה נורא מר ניר קריסטל: 

 

 מה אתה אומר? אני בהלם.  מר חיים ברוידא: 

 

   -גע, רגע, רגע, חייםר מר ניר קריסטל: 

 

 אתה נותן דוגמא. אתה ראש העיר ואתה לא מפסיק את זה.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ברשותך, נתת לי לדבר.   סטל: מר ניר קרי

 

 בסדר אוקיי.   מר חיים ברוידא: 
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ולא   מר ניר קריסטל:  שאלות,  לאנשים  ויש  כבדה,  סוגיה  פה  יש  באמת  זה  הנוסף  הדבר  אבל 

ידע. בואו נכבד אחד את השני, ניתן לכל אחד לשאול בתורו, לתת את התשובות.  כולם באים עם אותו  

לם להגיע למכנה משותף של הבנה שכל אחד יהיה שלם עם כל אפשר לעשות את זה בנועם, ולתת לכו

וזה   לדעת,  רוצים  אנשים  ראשון  דבר  באמת  אבל  שנחליט.  מה  נחליט  זה  ואחרי  שלו,  השאלות 

 לעשות את זה עם תרבות קצת יותר... לגיטימי. ודבר שני אפשר  

 

  -אנשים לצערי הרב רוצים להצביע נגד מר חיים ברוידא: 

 

 טוב, תמשיך עם אותו תקליט... נגד, תמשיך את אותו תקליט.  : ראנה פוזמנטיגב' 

 

 אני מהתחלה אומר את זה באופן...  מר חיים ברוידא: 

 

 ועי להסביר, ולענות תשובות ולא לצעוק.  אני ממליצה לך לתת לצוות המקצ : אנה פוזמנטירגב' 

 

וצים להבין את זה, הצוות המקצועי מסביר את הדברים. מכיוון שאתם לא ר מר חיים ברוידא: 

  -אז אתם ממשיכים להסביר

 

 אתה לא נותן להבין, כי אתה כל הזמן מפסיק ואתה צועק.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ארז בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה הניהול שלך.   : מנטיראנה פוזגב' 
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 ארז בבקשה. אני מנהל יותר טוב ממך, ארז. ארז בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

לתכנון    : מר ארז ברט בוועדה  חברים  שלא  העיר  מועצת  חברי  שבשם  חושב  אני  כל  קודם 

  ובנייה, אז אני רוצה להגיד לדבי תודה שהעלתה את זה, כי זה בהחלט דיון חשוב, וטוב שהוא עלה פה 

במועצת העיר. אני שואל ומבקש להוסיף כמה מילים בתוך הטבלה. אתה יכול רגע לחזור על התמונה 

אחד עוד  בכל שהייתה,  חוקית.  תכנונית  מבחינה  בסדר  זה  אם  לי  ותגידו  להוסיף  מבקש  אני  זה.   ,

זה   נוער,  וארגוני  תנועות  להוסיף  נוער,  תנועות  המילה  את  שכתוב  בחוק,    2מקום  שונים  מונחים 

   -תנועות וארגוני נוער

 

 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

ש להוסיף ליד המילה בית ספר יסודי וגם ארגוני הנוער צריכים בניין. אני מבק  מר ארז ברט: 

כיתות של יסודי   20כיתות של יסודי, ויספיק לנו    32גם או חטיבת ביניים, כי יכול להיות שלא נצטרך  

 שתהיה יכולת.  כיתות של חטיבות ביניים,  12-ו

 

 אין בעיה, נכון?   מר חיים ברוידא: 

 

 שתהיה יכולת להוסיף את זה.   מר ארז ברט: 

 

 אין בעיה, הוא לא שולל את בית הספר.   :מר חיים מלמן

 

 לא, לא, שיהיה כתוב בית ספר יסודי ו/או חטיבת ביניים.   מר ארז ברט: 

 

  אולי אפשר לעשות מבנה חינוך. גב' רונית ויינטראוב: 
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 הוא מרחיב את היריעה בסדר.  מר חיים מלמן:

 

 -כדי שנוכל לשלוט  מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 חטיבות ביניים למשל.  12-כיתות יסודי ו 20כדי שנוכל לבנות   מר ארז ברט: 

 

 מצוין, מצוין, אין בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר גמור.  מר חיים מלמן:

 

ל  מר ארז ברט:  גם  מבקש  ו/או אני  להוסיף  היסודי,  הספר  בית  של  הזה  במקום  הוסיף 

ה כיתות לימוד, ונוכל להוסיף תנועה או  תנועות וארגוני נוער. כי יכול להיות שלא נצטרך כל כך הרב

 ארגון נוער. 

 

 לחינוך, אז זה כבר מכסה הכול.  ברגע שכותבים מבנה שמתייחס גב' רונית ויינטראוב: 

 

חינ  מר ארז ברט:  יודע,  תנועת  לא  חטיבה,  יסודי,  ספר  בית  ובנייה.  מתכנון  מונח  לא  זה  וך 

 נוער, ארגון נוער. מעבר לזה אין לי הערות.  

 

 אפשר... מתנ"ס גם?   ' דבי סלוצקי: גב

 

 זה צרכי קהילה.   מר חיים מלמן:
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 זה צרכי קהילה, מתנ"ס זה צרכי קהילה.   מר ניר קריסטל: 

 

 י שמח שהעלית את זה פה.  ארז יש עוד משהו? א' אנ מר חיים מלמן:

 

   -זה לא רק זה, זה עוד מרחיב את מה שאנחנו מר חיים ברוידא: 

 

  -. ... את כל הדבר הזהבדיוק מר חיים מלמן:

 

 בסוף המטרה היא... כלי לעבוד איתו.   מר ארז ברט: 

 

הצעת  מר חיים מלמן: את  נתקן  גם  אנחנו  האלה,  הדברים  את  רשמנו  בבקשה,  חברים 

   -אם. אם יש עוד משהו, יופי. אם לאההחלטה בהת

 

 מד"א ומשטרה, אני רוצה להוסיף מד"א ומשטרה.   מר חיים גולדמן: 

 

   -אוקיי, נעבור ברוידא:  מר חיים

 

ויש   גב' רונית ויינטראוב:  אנחנו מבקשים לא צרכי קהילה אלא מתנ"ס, כי מתנ"ס זה דבר חשוב, 

  -שכונות שסובלות מחוסר, ואנחנו

 

 תוסיף גם מתנ"ס.   דא: מר חיים ברוי

 

 רשום מרכז קהילתי.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 על איזה מגרש היא מדברת?  מר חיים מלמן:

 

 לא, כתוב, כתוב.   מר חיים ברוידא: 

 

 רשום מרכז קהילתי במפורש.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הילתי.  לא, מה שכתוב צרכי קהילה. לא צרכי קהילה, אלא מרכז ק גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רשום מרכז קהילתי.   מר חיים ברוידא: 

 

 מקומות.  2-ב מר אריאל הילדסהיימר:

 

בר'ה. אנחנו עוברים להצבעה. מי בעד הותרת החלטת ועדת המשנה על כתוב ח מר חיים ברוידא: 

 כנה? 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -בכפוף לתוספות  מר ארז ברט: 

 

 פות.  בכפוף לתוס מר חיים ברוידא: 

 

 בכפוף לתוספות שארז העלה.  מר ניר קריסטל: 
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 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לתוספות.  בכפוף  מר חיים ברוידא: 

 

 בכפוף להערות.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 אפשר לעשות את זה על פי הסדר?  גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 קטי בכפוף להערות של ארז, אומרת תהילה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

כן ברור. מרב, חגי, ניר בעד, אתה בעד? חבר'ה אפשר את זה שמית? אפשר את  גב' קטי קסטוריאנו: 

 זה שמית? 

 

 היא רוצה שמית.   חיים גולדמן: מר 

 

 שמית?  מר חיים מלמן:

 

 כן, ככה יהיה לנו.   גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 חיים היא מבקשת שמית קטי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אם אפשר.  נו: גב' קטי קסטוריא

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 
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 מירב מאיר?  גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 נמנעת.  גב' מירב מאיר: 

 

 דבי סלוצקי?  סטוריאנו: גב' קטי ק

 

 נמנעת.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 חגי בורשטיין?   גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 נמנע.  מר חגי בורשטיין: 

 

 רונית ויינטראוב?   גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 נמנעת.  ית ויינטראוב: גב' רונ

 

 רונית?  גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 נמנעת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיכאל רייזמן?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 
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 ניר קריסטל?  גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 בעד.  מר ניר קריסטל: 

 

 איילת סגן?  גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 נמנעת.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אלי אלוש?  גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 בעד.   מר אלי אלוש:

 

 ארז ברט?  גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 בעד.   מר ארז ברט: 

 

 אנה פוזמנטיר?   גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 בעד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 חיים גולדמן?  גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 
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 לורן?  גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 בעד.  ייאש לורן: מר משה ע

 

 שחר גלי?  גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 נמנעת.   גב' שחר גלי:

 

   ענבר הוכברג? גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 ראש העיר?  גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 בעד.  מר חיים ברוידא: 

 

 אושרה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אושר בכפוף להערות שארז עו"ד תהילה סובל: 

 

 תוספות.   מר ארז ברט: 

 

 נגד.  1 גב' קטי קסטוריאנו: 



 לוגו חברת התמלול                     עיריית רעננה                                                                   
 7.9.2022, מיום  2022002ישיבת ועדה מקומית )מליאה( 

 
 

 89 
 

 

 רים לישיבת מועצת העיר. אני נועל את הישיבה הזאת, ואנחנו עוב מר חיים ברוידא: 

 

   -תתחילו לנהל את זה כמו שצריך, יהיה החלטות  מר ארז ברט: 

 

 מה זה כמו שצריך ארז? אני ידעתי אחרי כל התשובות שהגשנו.  מר חיים ברוידא: 

 

 ...  גב' דבי סלוצקי: 

 

 תודה רבה לכם על כל מה שאתם עושים למעני, תודה רבה לכם.  מר חיים ברוידא: 

 

 חבל שאתם לא באים לישיבות...  עייאש לורן: מר משה 

 

 תודה רבה לכם.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתם הוצאתם אותנו מכל הוועדות, אז מה אתה בא בטענות.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 תודה רבה לכם.   רוידא: מר חיים ב

 

   אם היית שומר עלינו בכל הוועדות מתחילת הקדנציה, אז היינו באים. : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אם היית מקבלת שכר אז היית איתנו.   מר חיים ברוידא: 

 

אליי   : אנה פוזמנטירגב'  תבוא  אל  אז  הוועדות,  מכל  אותי  והוצאת  נגדי  הצבעתם...  אתם  אבל 
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הוצאת   אתה  בא בטענות.  אתה  מה  אז  נכון?  מהוועדות,  אותי  הוצאת  אתה  גם  מהוועדות.  אותי 

 בטענות. 

 

 :הצבעה

 8 –בעד 

 1 -נגד 

  6 –נמנע 

 החלטה: 

להשאיר את החלטת ועדת המשנה על כנה בכפוף להערות  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר  

 של חבר המועצה ארז ברט. 

 

 

 

 

 

          

  _____________________ _           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


